
Izvješće održanog javnog savjetovanja 

NAZIV AKTA/TEME SAVJETOVANJA 
Proračun Grada Pule za 2017. 

godinu 

RAZDOBLJE TRAJANJA 
SAVJETOVANJA 

9. rujna -10. listopada 2016. godine 

 

 

Prijedlozi građana prikupljeni na javnim tribinama po svim gradskim mjesnim 
odborima 

 

NAZIV SUDIONIKA: Milena Martin čić 

Prijedlog: Busolerska ulica, 1 do 5, neasfaltiran komad ceste, iako je još 2013. obećano, u 
ime cijele ulice moli uređenje 

Očitovanje predlagatelja: Grad Pula ugovorio je izradu idejnog projekta koji obuhvaća 
rješavanje kolnih površina, nogostupa, javne rasvjete i odvodnje za cijelo područje Busolera. 
Po dovršenju projekta, sukladno financijskim sredstvima, prioritetima te rješavanju 
prethodnih pitanja, između kojih prvenstveno imovinsko pravnih, pristupit će se samoj 
realizaciji. 

 

NAZIV SUDIONIKA: Anita Vian  

Prijedlog: Šandaljska ulica, Ulica Komunal 3 do 23, bile su ušle u plan izgradnje, a onda su 
izašle iz plana izgradnje. Pitanje je zašto. Predala je peticiju građana Ulice Komunal s 
navedenih kućnih brojeva, za izgradnju, što su višekratno tražili. Nema ni puta ni rasvjete.  

Očitovanje predlagatelja: Grad Pula izvršio je niz aktivnosti u prilog čega se može navesti 
kako je izrađena projektna dokumentacija, ishođene su dozvole te je izrađen parcelacijski 
elaborat za Šandaljsku ulicu. Slijedi rješavanje imovinsko-pravnih odnosa, što zahtijeva 
značajna sredstva stoga će realizacija ovisiti o ostvarenom prihodu u narednim periodima. 
Ulica Komunal održavat će se nasipavanjem.  

 

NAZIV SUDIONIKA: Drago Poropat  

Prijedlog: Busolerska 86, asfalt još uvijek nije postavljen, nakon 46 godina. Navodno je to 
privatna cesta.  

Očitovanje predlagatelja: Grad Pula je ugovorio izradu idejnog projekta koji obuhvaća 
rješavanje kolnih površina, nogostupa, javne rasvjete i odvodnje za cijelo područje Busolera. 
Po dovršenju projekta, sukladno financijskim sredstvima, prioritetima te rješavanju 
prethodnih pitanja, između kojih prvenstveno imovinsko pravnih, pristupit će se samoj 
realizaciji. 

 



NAZIV SUDIONIKA: Danijel Smoljan  

Prijedlog: Asfaltiranje prometnice, stanovnici nemaju rješenja već  40 godina. Kada će se to 
rješavati, jer se tako događa godinama. 

Očitovanje predlagatelja: Grad Pula ugovorio je izradu idejnog projekta koji obuhvaća 
rješavanje kolnih površina, nogostupa, javne rasvjete i odvodnje za cijelo područje Busolera. 
Po dovršenju projekta, sukladno financijskim sredstvima, prioritetima te rješavanju 
prethodnih pitanja, između kojih prvenstveno imovinsko pravnih, pristupit će se samoj 
realizaciji. 

 

NAZIV SUDIONIKA: Milenko Mili čević   

Prijedlog: Šišanska cesta 61-67, problem električnih priključaka, trafostanice za cijelo 
naselje Rendinelica. Elektroistra je dala suglasnost, ali to nije obuhvaćeno urbanim 
prostorom.  Vlasnik zemljišta je voljan darovati to zemljište, ali stanovnici su zbog navedenog 
razloga i dalje bez struje. 

Očitovanje predlagatelja: Cijelo naselje Rendinelica nastalo je kao posljedica bespravne 
izgradnje. U okviru mogućnosti koje su u nadležnosti Grada Pule do sada su poduzete sve 
aktivnosti kako bi se bespravno sagrađene građevine na tom području zadržale. Slijedom 
navedenog za ovu je zonu određeno građevinsko područje čime je ostvaren prvi, prostorno 
planski, preduvjet za njegovo daljnje uređenje. Međutim, obzirom na novu zakonsku 
regulativu, za opremanje te zone potrebnom infrastrukturom za koju je potrebno ishoditi 
potrebna odobrenja za gradnju, uvjetovana je izrada detaljnijih planova ili izmjena odredbi 
postojećeg prostornog plana izradu kojih može financirati kako Grad Pula tako i zainteresirani 
korisnici prostora. Svjestan činjenice da bi financiranje izrade detaljnijeg plana od strane 
korisnika prostora zasigurno bio prevelik izdatak Grad Pula je, u sklopu pokrenutih izmjena i 
dopuna prostornog plana o čemu je Odluku donijelo Gradsko vijeće Grada Pule, predvidio i 
rješavanje predmetne problematike kako bi se omogućilo izdavanje potrebnih odobrenja za 
gradnju infrastrukture kao i provedbu ostalih zahvata unutar tog dijela građevinskog područja. 

 

NAZIV SUDIONIKA: Anton Žufi ć  

Prijedlog: Valdebečki put, više puta je ušao u plan izgradnje, pa bio izbačen 

Očitovanje predlagatelja: Kako bi se uredio veći dio Premanturske ceste, Valdebečkog i 
Kavrerskog puta te riješilo kritično raskrižje na skretanju za Valdebek i Dolinku u 
prethodnom je razdoblju izvršen niz predradnji. Točnije izvršeno je geodetsko snimanje 
predmetnog raskrižja i šire zone, odnosno izrađena je geodetska podloga kao preduvjet za 
samo projektiranje. Tome je uslijedila izrada projektne dokumentacije - izrada idejnih 
projekata rekonstrukcije četverokrakog raskrižja Premanturske ceste s ulicama Valdebečki put 
i Kavrerski put, rekonstrukcije većeg dijela Premanturske ceste (od navedenog raskrižja do 
šumice u smjeru Premanture), te izgradnje Wolfove ulice. Predmetnim projektom planira se 
proširenje dijela kolnika Premanturske ceste, Valdebečkog i Kavrerskog puta te se uz kolnik 
predviđa izgradnja dvostranog nogostupa. U sklopu uređenja prometnica planira se izgraditi/ 
rekonstruirati i javna rasvjeta, te riješiti pripadajuća oborinska odvodnja za navedeni zahvat.  

 

 

 



Prijedlog: Ulica Jasne Crnobori – samo jedan dio nije asfaltiran 

Očitovanje predlagatelja: Ishođena je lokacijska dozvola, pripremamo izradu glavnih 
projekata te pristupamo rješavanju imovinsko-pravnih odnosa. 

 

Prijedlog: Šumica na Valdebeku, sva je zakrčena, što s time, treba je urediti. 

Očitovanje predlagatelja: Šumica je u vlasništvu Republike Hrvatske i njome gospodare 
Hrvatske Šume. Grad Pula šumice koje ima u svom vlasništvu redovno, a po potrebi i 
učestalije uređuje. Uređenje ostalih  šumica vrši se po dogovoru  s Hrvatskim šumama i 
usklađenju s njihovim Programom gospodarenja.   

 

NAZIV SUDIONIKA: Sonja Hrelja  

Prijedlog:  Nogostup, Šišanska cesta, nema ga  

Očitovanje predlagatelja: Realizacija takvog zahvata zahtijeva opsežniju pripremu koja, 
između ostalog, uključuje i imovinsko pravno rješavanje. U narednom će se periodu voditi 
računa da se, u skladu s financijskim mogućnostima pokrenu aktivnosti po predmetnoj 
problematici. 

 

NAZIV SUDIONIKA: Rozana Celega  

Prijedlog: Monte Šerpo, 4 obitelji su izostavljene iz plana gradnje ceste, zašto. Obraćala se 
pisanim putem, nema odgovora. Ostavlja pisani podnesak; 

Očitovanje predlagatelja: Prometnica – nastavak Ulice braće Čeh planirana je kao dvotračna 
prometnica s obostranim nogostupom i okretištem na kraju zahvata. Po ishođenju pisane 
suglasnosti sve 4 obitelji, moguća je izrada projekta produžetka navedene prometnice do Put 
od Fortica. Izradom projekta prometnice stvaraju se preduvjeti ishođenja akata za gradnju 
stambenih i drugih objekata duže cijele trase i oblikovanju naselja sukladno prostorno 
planskoj dokumentaciji. 

 

Prijedlog:  Ulica Valmade, nema nogostupa, asfalta ni rasvjete. 

Očitovanje predlagatelja: Realizacija takvog zahvata zahtijeva opsežniju pripremu koja, 
između ostalog, uključuje i imovinsko pravno rješavanje. U narednom će se periodu voditi 
računa da se, u skladu s financijskim mogućnostima pokrenu osnovne aktivnosti. 

 

NAZIV SUDIONIKA: Tanja Šuvakovi ć  

Prijedlog: Kako je moguće dobiti građevinsku dozvolu ako nisu riješeni imovinsko-pravni 
odnosi. 

Očitovanje predlagatelja: Ovisno o zakonskim odredbama međutim u pravilu je potrebno 
riješiti imovinsko pravne odnose. Ukoliko građani imaju pitanja ili su im potrebna pojašnjenja 
po predmetnoj problematici mogu se obratiti u Upravni odjela za prostorno uređenje, 
komunalni sustav i imovinu grada Pule.  

 

 



NAZIV SUDIONIKA: Dimitrije Bir ća  

Prijedlog: Valdebečki put 12, problem parkiranja kamiona, hladnjača i drugih vozila kod 
Marketa Tanja, blokiraju se ulazi u kuće; postavljen je znak zabrane parkiranja, dolazi i 
policija i kažnjava, ali se nakon toga i dalje se parkira. 

Očitovanje predlagatelja: Problem parkiranja i zaustavljanja kod navedenog poslovnog 
objekta poznat je Gradu Puli i to na način da je obostrano problematiziran, kako od vlasnika 
poslovnog prostora tako i od obližnjih stanovnika. Kvalitetno rješenje predmetne situacije 
moguće je tražiti isključivo kroz cjelovitu rekonstrukciju Valdebečkog puta što je, posebno 
vezano uz mnoštvo neriješenih imovinskih pitanja, svakako dugotrajan proces. Do tada je 
rješenje ovoga pitanja potrebno sagledati isključivo kroz poštivanje prometne signalizacije 
koja je postavljena upravo sa svrhom sigurnosti svih sudionika u prometu. 

 

NAZIV SUDIONIKA: Stanovnica Valdebeka (nije se predstavila)  

Prijedlog: Valdebečki put: zakrčen automobilima, sav promet se tamo usmjerava, dvosmjerna 
je prometnica, a većinom su tamo slijepe ulice, nema oborinske kanalizacije, već 40 godina se 
nije uređivala.   

Očitovanje predlagatelja: Realizacija takvog zahvata zahtijeva opsežniju pripremu koja, 
između ostalog, uključuje i imovinsko pravno rješavanje. U narednom će se periodu voditi 
računa da se, u skladu s financijskim mogućnostima pokrenu barem osnovne aktivnosti. 

 

NAZIV SUDIONIKA: Ton či Bukša  

Prijedlog: Ulica Jasne Crnobori: oborinska kanalizacija, imovinsko-pravni odnosi su 
riješeni, kada će početi izgradnja, magistralni kanal ne može primiti svu vodu. 

Očitovanje predlagatelja: Predmetna problematika poznata je u Upravnom odjelu za 
prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu i za rješavanje iste već su poduzete pripremne 
aktivnosti a sama realizacija ovisit će o raspoloživim sredstvima koja će se pokušati osigurati 
već u sljedećem proračunskom razdoblju. 

 

Prijedlog: Ulica Jasne Crnobori 42 – 54:  izvršeno je nasipavanje na privatnoj parceli, kada 
su obilne kiše slijeva se voda i materijal. Inspektorica Ministarstva zaštite okoliša je uputila 
Gradu dopis da riješi problem, da se odveze materijal, a prethodno omogući pristup od 
Mihovilovićeve ulice do parcele. Kada će se to realizirati; 

Očitovanje predlagatelja: Vezano za pristup do Mihovilovićeve ulice, radi uklanjanja 
bespravnog nasipavanja, izdana je lokacijska dozvola, te će se ishoditi građevinska dozvola 
čime se do kraja godine problem planira riješiti. Što se tiče Ulice Jasne Crnobori, rađeni su 
projekti odvodnje i isto će se sukladno financijskim sredstvima planirati Programom gradnje 
za naredna razdoblja.   

 

 

 

 



Prijedlog:  Multifunkcionalno igralište na Valdebeku: zašto su reflektori upaljeni cijelu noć, 
po 3-4 noći tjedno, svakome je moguć pristup; 

Očitovanje predlagatelja: Na multifunkcionalnom igralištu u Valdebeku svjedoci smo 
učestalih devastacija i to od samog početka njegovog puštanja u funkciju. Grad Pula na svaku 
dojavu promptno reagira te vrši popravke nastale štete.  Što se, konkretno tiče reguliranja 
osvjetljenja igrališta na njemu je ugrađen „timer“ međutim upravo je električna instalacija 
predmet konstantne devastacije. S ciljem kvalitetnije kontrole nad otvorenim i zatvorenim 
sportskim građevinama na području Grada Pule Odlukom Gradskog vijeća Grada Pule isto se 
s početkom slijedeće proračunske godine povjerava poduzeću Pula Sport za što su i osigurana 
sredstva u proračunu. No, unatoč svim naporima da se izgrade ovakve građevine te regulira 
način njihovog korištenja na zadovoljstvo svih građana, bez zajedničkog napora na edukaciji 
građana odnosno podizanju svijesti o važnosti čuvanja imovine i prostora koji su, nemalim 
sredstvima, upravo za njih uređeni, svaka aktivnost postaje bespredmetna. Stoga je zadaća 
svih nas a posebice vijeća Mjesnih odbora apelirati na svijest zajednice i pojedinaca o 
važnosti imovine i prostora kojima je svrha zajedničko korištenje. 

 

NAZIV SUDIONIKA: Novica Đuri ć  

Prijedlog: Busolerski ogranak, asfaltiranje već više puta se tražilo. I ove godine isto pitanje. 
Ceste moraju biti uređene, a to se ne radi, unatoč obećanjima. 

Očitovanje predlagatelja: Grad Pula ugovorio je izradu idejnog projekta koji obuhvaća 
rješavanje kolnih površina, nogostupa, javne rasvjete i odvodnje za cijelo područje Busolera. 
Po dovršenju projekta, sukladno financijskim sredstvima, prioritetima te rješavanju 
prethodnih pitanja, između kojih prvenstveno imovinsko pravnih, pristupit će se samoj 
realizaciji. 

 

NAZIV SUDIONIKA: Ante Mrvalj  

Prijedlog: Busolerska 46, asfaltiranje puta i postavljanje javne rasvjete i kanalizacije. 

Očitovanje predlagatelja: Grad Pula ugovorio je izradu idejnog projekta koji obuhvaća 
rješavanje kolnih površina, nogostupa, javne rasvjete i odvodnje za cijelo područje Busolera. 
Po dovršenju projekta, sukladno financijskim sredstvima, prioritetima te rješavanju 
prethodnih pitanja, između kojih prvenstveno imovinsko pravnih, pristupit će se samoj 
realizaciji. 

 

NAZIV SUDIONIKA: G đa Mili čević   

Prijedlog: Već navedeni problem električnih priključaka, da li se trafostanica može postaviti 
na drugo mjesto, tko može pomoći? 

Očitovanje predlagatelja: Pitanje se odnosi na zonu bespravne izgradnje. U okviru 
mogućnosti koje su u nadležnosti Grada Pule do sada su poduzete sve aktivnosti kako bi se 
bespravno sagrađene građevine na tom području zadržale. Slijedom navedenog za ovu je zonu 
određeno građevinsko područje čime je ostvaren prvi, prostorno planski, preduvjet za njegovo 
daljnje uređenje. Međutim, obzirom na novu zakonsku regulativu, za opremanje te zone 
potrebnom infrastrukturom za koju je potrebno ishoditi potrebna odobrenja za gradnju, 
uvjetovana je izrada detaljnijih planova ili izmjena odredbi postojećeg prostornog plana 
izradu kojih može financirati kako Grad Pula tako i zainteresirani korisnici prostora. Svjestan 



činjenice da bi financiranje izrade detaljnijeg plana od strane korisnika prostora zasigurno bio 
prevelik izdatak Grad Pula je, u sklopu pokrenutih izmjena i dopuna prostornog plana o čemu 
je Odluku donijelo Gradsko vijeće Grada Pule, predvidio i rješavanje predmetne problematike 
kako bi se omogućilo izdavanje potrebnih odobrenja za gradnju infrastrukture kao i provedbu 
ostalih zahvata unutar tog dijela građevinskog područja. 

 

NAZIV SUDIONIKA:Franjo Tomi čić  

Prijedlog: Kako se mogla dobiti struja po planu „na šupu“ a obližnje kuće nisu mogle?  

Očitovanje predlagatelja: Pitanje se odnosi na zonu bespravne izgradnje. U okviru 
mogućnosti koje su u nadležnosti Grada Pule do sada su poduzete sve aktivnosti kako bi se 
bespravno sagrađene građevine na tom području zadržale. Slijedom navedenog za ovu je zonu 
određeno građevinsko područje čime je ostvaren prvi, prostorno planski, preduvjet za njegovo 
daljnje uređenje. Međutim, obzirom na novu zakonsku regulativu, za opremanje te zone 
potrebnom infrastrukturom za koju je potrebno ishoditi potrebna odobrenja za gradnju, 
uvjetovana je izrada detaljnijih planova ili izmjena odredbi postojećeg prostornog plana 
izradu kojih može financirati kako Grad Pula tako i zainteresirani korisnici prostora. Svjestan 
činjenice da bi financiranje izrade detaljnijeg plana od strane korisnika prostora zasigurno bio 
prevelik izdatak Grad Pula je, u sklopu pokrenutih izmjena i dopuna prostornog plana o čemu 
je Odluku donijelo Gradsko vijeće Grada Pule, predvidio i rješavanje predmetne problematike 
kako bi se omogućilo izdavanje potrebnih odobrenja za gradnju infrastrukture kao i provedbu 
ostalih zahvata unutar tog dijela građevinskog područja. 

 

NAZIV SUDIONIKA: Katerina Vrh  

Prijedlog: Otvoreno igralište na Gregovici, čeka se već 40 godina, uopće nema igrališta u 
ovom kvartu, krajnje je vrijeme da se počne s realizacijom, u 2017. godini; 

Očitovanje predlagatelja: Izrađena je projektna dokumentacije te je potrebno izvršiti 
pojedine izmjene zbog imovinsko-pravne situacije pristupnog puta. Sama realizacija 
predmetnog zahvata u ovisnosti je o financijskim sredstvima koja će se pokušati osigurati već 
u sljedećem proračunskom razdoblju. 

 

Prijedlog: Dovršiti započeto dječje igralište, već četvrta projektna dokumentacija ide, već 12 
godina nije realizirano do kraja; 

Očitovanje predlagatelja: U tijeku je izrada glavnog projekta uređenja dječjeg igrališta a 
sama realizacija nastojat će se provesti ili barem započeti već sljedeće godine. 

 

Prijedlog:  Nema bankomata na ovom području, postoje i neki drugi problemi. 

Očitovanje predlagatelja: Lokacije za postavu bankomata ovisi o interesu banke čiji se 
bankomat postavlja a Grad Pula, na žalost, na isto ne može utjecati. 

 

 

 



NAZIV SUDIONIKA: Elda Vrh  

Prijedlog: Kao vijeće MO, tražili smo rezervaciju prostora (ispod Bille) za gradnju osnovne 
škole. 

Očitovanje predlagatelja: GUP-om Grada Pule je u zoni Javnih i društvenih djelatnosti uz 
novu opću bolnicu omogućena i gradnja osnovne škole međutim, njena konkretna realizacija 
ovisi o stvarnim potrebama odnosno broju osnovnoškolaca koji gravitiraju tom području te će 
se u ovisnosti o tom pokazatelju i razmišljati o konkretnoj realizaciji. 

 

NAZIV SUDIONIKA: Matija Rojni ć  

Prijedlog: Igralište Valica, zajedno s Kaštanjerom, sve je gotovo, postoji i građevinska 
dozvola, ali nakon poravnavanja terena sve je zaraslo;   

Očitovanje predlagatelja: Projekti za realizaciju multifunkcionalnog igralište Valica su 
spremni dok će realizacija ovisiti o sredstvima u proračunu. 

 

Prijedlog: Igralište na tvrđavi, 02.09.2016. trebalo je bilo gotovo, a nije ni počelo, moli da se 
ove godine uredi, postavi antistres podloga, kamenčići se nabace.  

Očitovanje predlagatelja: Grad Pula pristupit će izradi dokumentacije a sama realizacija 
ovisit će o proračunskim sredstvima.  

 

NAZIV SUDIONIKA: Suzana Botek  

Prijedlog: Uz tvrđavu Monvidal uopće nema nogostupa, asfaltirati ga, a to je glavni pravac 
prema jedinoj autobusnoj postaji, bilo bi dobro napraviti ga; 

Očitovanje predlagatelja: Sukladno financijskim mogućnostima pristupit će se rješavanju 
tog pitanja 

 

Prijedlog: Uređenje 10-ak metara Cerneccine ulice; 

Očitovanje predlagatelja: Riječ je o ulici lokalnog karaktera i pristup garažama je asfaltiran. 

 

NAZIV SUDIONIKA: Valter Bili ć   

Prijedlog: Pitanje parkiranja na području Kaštanjera, Ulica Rimske Centurijacije i Ulica 
Kaštanjer trebaju biti jednosmjerne. Ulica Kaštanjer, od Japodske ulice prema dolje je 
problematično. 

Očitovanje predlagatelja: Za preregulaciju Ulice Kaštanjer izrađen je projekt s kojim se 
mjesni odbor Kaštanjer usuglasio, te je ishođena suglasnost MUP-a. Završne radnje 
preregulacije prometa su u tijeku. 

 

Prijedlog: Igralište za djecu kod Bille treba do kraja urediti, postavljanjem gumene podloge; 

Očitovanje predlagatelja: Postavljanje gumene podloge na ovo dječjem igralištu u planu je 
za ovu ili najkasnije sljedeću godinu. 

 



Prijedlog: Japodska ulica do Valturske ulice, Ulica Sv. Germana nema ni natpis. 

Očitovanje predlagatelja: Izvođači radova su pri izvođenju radova propustili vratiti natpisne 
ploče. Postavit će se nove. 

 

NAZIV SUDIONIKA: Kristina Dijakovi ć 

Prijedlog: Japodska ulica, mnogo izgrađenih objekata, „nestao“ je nogostup. Djeca se kreću 
po cesti. Moli da se nešto učini. 

Očitovanje predlagatelja: Budući je riječ o „slijepoj“ ulici projektnom dokumentacijom i 
izdanim dozvolama nije predviđena realizacija nogostupa. Međutim, ukoliko prostorne 
mogućnosti dozvole, pristupit će se čišćenju dijela zapuštene zelene površine i realizaciji 
manjeg dijela nogostupa, međutim samo tamo gdje se utvrdi takva mogućnost s obzirom na 
potrebu rješavanja  imovinsko – pravnih odnosa. 

 

NAZIV SUDIONIKA: Josip Tav čević  

Prijedlog: Valvazorova ulica, traži se uređenje, asfaltirano samo 50 metara. Križanje 
Preradovićeve i Valvazorove označiti pješački prijelaz. 

Očitovanje predlagatelja: Sva potrebna projektna dokumentacija je izrađena a sama 
realizacija uslijedit će po dovršetku radova na izgradnji nove Opće bolnice Pula. 

 

NAZIV SUDIONIKA: Milenko Modrušan  

Prijedlog: Početak Ulice Brune Kosa treba promijeniti prometno, na način da se umjesto 
jednosmjernog uvede dvosmjerno prometovanje, to je i vijeće MO uputilo prema Gradu Puli. 

Očitovanje predlagatelja: Predmetni prijedlog uzet je u razmatranje. 

 

NAZIV SUDIONIKA: Bianca Ferlin  

Prijedlog: Na autobusnom stajalištu u Santorijevoj ulici postaviti bar jednu klupu, potrebnu 
osobito starijim građanima.  

Očitovanje predlagatelja: U Santoriovoj ulici će se na dva autobusna ugibališta tijekom 
studenog postaviti nadstrešnica i klupe.  

 

NAZIV SUDIONIKA: Parlov Anica  

Prijedlog: Ulica Rimske centurijacije i Ulica Kaštanjer su jako „zakrpane“, trebalo bi ih se 
ponovno asfaltirati 

Očitovanje predlagatelja: Obje ulice potrebno je cjelovito rekonstruirati zbog nekvalitetne 
kolničke konstrukcije koja je izvedena prije više od 40-ak godina. Istom će se pristupiti u 
ovisnosti o financijskim mogućnostima. 

 

 

 



NAZIV SUDIONIKA: Miro Vu četić  

Prijedlog: Potrebno je rješavati kritično stanje Vukovarska, Karlovačka, mrak od Konzuma 
pa do raskrsnice. Velik je promet, a ulaganja nikakva. 

Očitovanje predlagatelja: Grad Pula zaprimio je zahtjev te će se pristupiti izradi projektne 
dokumentacije. 

 

Prijedlog: Čistoća grada je u ovom djelu nikakva, komunalni redari trebaju se angažirati i na 
ovom području. 

Očitovanje predlagatelja: Komunalni redari grada Pule obići će lokaciju, a građani se glede 
nepropisno odloženog otpada mogu obratiti Herculanei Pula. 

 

NAZIV SUDIONIKA: Klaudio Paljar  

Prijedlog: Serpentine oko Arene i prostor Ozad Arene, pohvalio je što je Grad uvidio potrebu 
da se urede, čeka se realizacija; 

Očitovanje predlagatelja: Grad Pula projekte uređenje okoliša Arene usklađuje se s 
projektima koje je nositelj Arheološki muzej Istre a koji se odnose na neke radove unutar 
Arene. S konkretnom realizacijom planira se započeti sljedeće godine za što će se u proračunu 
za 2017. godinu pokušati osigurati dovoljna sredstva. Do sada su odrađene brojne predradnje. 
Zbog potrebe izgradnje glavnog niskonaponskog razvoda Amfiteatra potrebnog za odvijanje 
manifestacija unutar Arene, za kojeg je izrada projektne dokumentacije u tijeku, utvrđena 
potreba usklađivanja/izmjene nekih do sada već izrađenih projekata. U tom smislu u tijeku je 
izmjena projekta krajobraznog uređenja Uspona Marijana Rotara (serpentine), te usklađenje 
projekta javne rasvjete cjelokupne zone sa smjernicama nadležnog Konzervatorskog odjela. 
Provode se i aktivnosti na ishođenju suglasnosti vlasnika nekretnina na čije je objekte rasvjetu 
potrebno postaviti što je sve preduvjet za ishodovanje  građevinske dozvole.  Građevinska 
dozvola ishođena je, pak,  na projekt uređenja nogostupa Oznad Arene s oborinskom 
odvodnjom a trenutno se, zajedno s Konzervatorskim odjelom, usuglašava uzorak opločenja.  
Uređenje stuba u ovom trenutku nije predviđeno budući je prethodno neophodno dovršiti 
arheološka istraživanja ispred same Arene kako bi se stekao uvid u pravo stanje s namjerom 
prilagođavanja postojećeg stanja s novo projektiranim. S aktivnostima na uređenju okoliša 
Arene planira se započeti nakon što se prikupi sva potrebna dokumentacija i usklade projekti 
što ovisi o arheološkim istraživanjima, aktivnostima AMI-ja, usuglašavanju svih elemenata s 
Konzervatorskim odjelom i ishođenju suglasnosti svih vlasnika nekretnina za postavu javne 
rasvjete.  

 

Prijedlog: Ulica Croazia, između Varaždinske i Stiglicheve ulice, neasfaltiran je prostor, 
zarastao u travu, treba intervenirati;  

Očitovanje predlagatelja: Sukladno raspoloživim sredstvima za narednu Proračunsku 
godinu te potrebama vlasnika ili upravitelja infrastrukture (HEP, vodovod, kanalizacija, plin, 
telekomunikacije) razmotrit će se mogućnost rekonstrukcije ove javno prometne površine  
(promet, odvodnja, javna rasvjeta)  

 

 



Prijedlog: Gladijatorska ulica, trebaju određeni zahvati, a prostorno-planski bi i obližnji 
prostor Cave Maluse, gdje je predviđena mješovita namjena, možda da se uže determinira 
prostor, kako bi se u budućnosti lakše pronašao investitor koji bi uredio i cijeli prostor od 
Gladijatorske, Tesline do Kukuljevićeve ulice, prostor zanemaren a u samom centru grada.  

Očitovanje predlagatelja: 

Uređenje grada Pule provodi se kontinuirano, nastavno na prostorno-plansku namjenu, u 
ovisnosti o proračunskim sredstvima te interesu investitora. Rješenje konkretne situacije 
potrebno je provesti zajedničkim naporima kako Grada Pule tako i Mjesnog odbora te 
uskladiti interese i važeću prostorno plansku dokumentaciju. 

 

NAZIV SUDIONIKA: Katja Meden  

Prijedlog: Dinamika uređenja De Villeovog uspona;  

Očitovanje predlagatelja: De Villeov uspon kompletno će se rekonstruirati sukladno 
uvjetima Konzervatorskog odjela u Puli. U sklopu tih aktivnosti zamijenit će se postojeća 
infrastruktura, te će se na novo popločiti materijalom istovjetnim postojećem, odnosno 
kamenom vapnencem i pješčenjakom. Polaganje kamenog opločenja provest će se prema 
izvornom oblikovnom uzorku, a postojeće kamene ploče deponirat će se za upotrebu prilikom 
radova na održavanju. Vrijednost investicije rekonstrukcije pješačkih i kolno pješačkih 
površina s izgradnjom oborinske odvodnje, sanitarne odvodnje i vodovodne mreže iznosi oko 
1,2 milijuna kuna. Radovi na površini zahvata od oko 335 metara kvadratnih  započeli su 
početkom studenog 2016. godine i planiraju se okončati u roku od četiri i pol mjeseci.  De 
Villeov uspon središte je događanja brojnih manifestacije tijekom ljetnog perioda te će 
njegova rekonstrukcija, osim  revitalizacije starogradske jezgre, dodatno doprinijeti i ponudi 
atraktivnih kulturnih događanja u Puli. 

 

Prijedlog:  Sanacija Giardina – oštećen asfalt, devastirani obrubi oko stabala;  

Očitovanje predlagatelja: Uređenju Giardina treba pristupiti cjelovito i sustavno kako bi se 
ovom atraktivnom javnom prostoru pronašao pravi sadržaj i odredila kvalitetna urbana 
oprema dostojna njegovoj lokaciji i namjeni. U tu je svrhu izrađena detaljna geodetska 
podloga a u narednom se periodu planira prvenstveno izrada projektne dokumentacije po 
čemu i postepena provedba planiranih aktivnosti na njegovom konkretnom uređenju. Do 
konačnog rješenja uređenja u cilju zaštite pješačke zone na cijelom su potezu postavljene 
betonske kugle.  

 

Prijedlog: Postavljanje LED rasvjete na starogradskim usponima, gdje su ljudi dosta 
neinformirani, hoće li se to komunikacijski bolje riješiti; 

Očitovanje predlagatelja: Grad Pula putem mjesnih odbora pozvat će stanare i predstaviti  
im projekt nove LED javne rasvjete u starogradskoj jezgri. Za provedbu ovog zahvata 
potrebno je ishoditi građevnu dozvolu odnosno prethodno ishoditi suglasnost vlasnika 
nekretnina na koje se rasvjeta postavlja. Konkretna postava u ovisnosti je, osim o financijskim 
sredstvima, i o kooperativnosti vlasnika nekretnina na koje se planira postava rasvjetnih tijela. 

 

 



Prijedlog: Igralište u Držićevoj ulici, kojim se služi i OŠ Centar, da se postavi zaštitni 
pokrov. 

Očitovanje predlagatelja: Postava zaštitnog pokrova na igralište u Držićevoj ulici u ovom 
trenutku nije u planu obzirom da za tu svrhu u ovom trenutku nisu osigurana financijska 
sredstva. Sukladno dinamici ostvarenja prihoda i eventualno donacijama zainteresiranih 
investitora isto će se planirati u narednim periodima.  

 

NAZIV SUDIONIKA: Ivana Softi ć  

Prijedlog: Pješački prilaz Rojcu iz Tartinijeve ulice, treba sanirati ogradu i riješiti 
osvjetljenje samog ulaza; 

Očitovanje predlagatelja: Predloženi zahvati planiraju se realizirati sljedeće godine za što će 
se nastojati osigurati sredstva u proračunu Grada Pule. 

 

Prijedlog:  Huguesov park, uređenje za koje se ocjenjuje da ne bi trebalo biti preskupo;  

Očitovanje predlagatelja: Grad Pula u sklopu uređenja zelenih površina na području grada 
Pule koje provodi putem trgovačkog društva Pula Herculanea d.o.o. uređuje, između ostalog i  
parkovne površine.  Obuhvat uređenja svake je godine sve opširniji i u tom smislu u tijeku je 
izrada glavnog projekta uređenja Huguesovog parka.  

 

Prijedlog: Kranjčevićeva ulica, korijenje je oštetilo asfalt na nogostupu, prilično smeta 
pješacima; 

Očitovanje predlagatelja: Kranjčevićeva ulica sanirat će se kroz redovno održavanje  

 

Prijedlog: Zaštitna ograda u Rovinjskoj ulici, potrebna jer je strmo i opasno, treba zaštiti 
prema Bulevaru. 

Očitovanje predlagatelja: Stavljanjem u funkciju zgrade Gruntovnice intenzivirane su i 
aktivnosti na uređenju Rovinjske ulice kojima je cilj osigurati uvjete za sigurno prometovanje 
svih sudionika u prometu posebice pješaka. Trenutno je u izradi projekt kojim će se razraditi 
uređenje prometnice, osiguranje parkirnih mjesta, rekonstrukcija/osiguranje zida, rasvjeta te 
uvesti nova prometna regulacija kojom će Rovinjska ulica postati jednosmjerna. 

 

NAZIV SUDIONIKA: Anita Sponza   

Prijedlog: Navela da je za ovaj mjesni odbor značajno i otvaranje Kandlerove ulice prema 
Rivi, za što je pripremljena projektna dokumentacija; uređenje Šetnice Franje Nefata (oko 
Kaštela), turistički značajna; rješavanje prevelikog problema parkiranja u gradskom središtu, 
uz uvažavanje „prednosti“ za stanovnike toga dijela grada, nema garažne kuće; što više 
valorizirati pješačke zone, kao npr. Danteov trg koji je sada opet postao pješačka zona; 
pitanje „kuće bez krova“ nasuprot Mjesnog odbora, da se postavi barijera i onemogući 
pristup.   

 



Očitovanje predlagatelja: Sve navedene zahvate i Grad Pula prepoznaje kao potrebne 
slijedom čega je i kroz prethodne periode provodio aktivnosti na stvaranju preduvjeta za 
njihovu realizaciju. Rezultat takvih aktivnosti je, kako se i u upitu navodi, izrada projektne 
dokumentacije, analiza prometnih rješenja, imenovanje novih javnih prostora i sl. Navedena 
praksa, koja ima za cilj podizanje standarda življenja u svim Mjesni odborima, nastavit će se i 
u narednom periodu sukladno raspoloživim financijskim sredstvima pri čemu treba posebno 
istaknuti značajna sredstva koja je u većini slučajeva potrebno predvidjeti za potrebe 
rješavanja imovinsko pravnih odnosa kao i potrebu usklađenja aktivnosti sa svim sudionicima 
(komunalnim poduzećima). 

 

NAZIV SUDIONIKA: Sre ćko Lali ć  

Prijedlog: Predložio je da se nastavi s postavljanjem nadstrešnica na autobusnim stajalištima 
na području Monte Zara.  

Očitovanje predlagatelja: Ovisno o financijskim mogućnostima svake godine postavljaju se 
nadstrešnice na području grada Pule. Tijekom studenog 2016. godine na području grada Pule 
planira se postaviti 6 nadstrešnica s pripadajućim klupama.  

 

NAZIV SUDIONIKA: Dušanko Babi ć 

Prijedlog: Parcela u vlasništvu Grada, površine 3056 m2, za javne sadržaje, dali bi pravo 
građenja; 

Očitovanje predlagatelja: Parcela je mješovite namjene. Na prijedlog Dušanka Babića, 
prihvaćeno je da se javnim natječajem utvrdi interes investitora, a do tad će se lokacija 
počistiti da bude uredna.  

 

Prijedlog: Izrada projektne dokumentacije za javnu rasvjetu; 

Očitovanje predlagatelja: Javna rasvjeta predstavlja problem na lokacijama gdje je 
prometnica omeđena ogradnim zidovima. Potrebno je na svim lokacijama utvrditi imovinsko-
pravno stanje koje će biti podloga za definiranje daljnjih aktivnosti.  

 

Prijedlog: Ulica Plazine, voda, imovinsko-pravno nije riješeno; 

Očitovanje predlagatelja: Pri kraju su postupci rješavanja imovinsko-pravnih odnosa, te će 
se sukladno financijskim mogućnosti pristupiti izradi projekata. 

 

Prijedlog: Nastavak Ulice Trsine, prošle godine je napravljen dio, još cca 200 m bi trebalo 
napraviti. 

Očitovanje predlagatelja: Rješavanje imovinsko-pravnih odnosa je u tijeku a u proračunu za 
2017. godinu nastojat će se predvidjeti sredstva i za konkretnu realizaciju. 

 

 

 



Prijedlog: Nastavak uređenja plaže na Hidrobazi 

Očitovanje predlagatelja: Grad Pula kandidirao je projekt nastavka uređenja plaže na 
Hidrobazi na javni poziv Ministarstva turizma i vjerujemo kako će se sredstva odobriti. 
Određena sredstava predvidjet će se i u gradskom proračunu. Planirani zahvat odnosi se na 
dovršenje uređenja obalnog pojasa – plaže i šetnice u cijeloj dužini. 

 

NAZIV SUDIONIKA: Milvana Stankovi ć  

Prijedlog: Ulica Varoš, kuća sagrađena 1969. Infrastruktura izgrađena je zajedničkim radom 
susjeda, javnu rasvjetu još nemaju. Zanima je koji su prioriteti, koliko novca se može izdvojiti, 
što je prvo na redu. 

Očitovanje predlagatelja: Javna rasvjeta djelomično je postavljena zračnom mrežom. 
Nastavno na imovinsko-pravne odnose i mogućnost osiguranja sredstava rješavat će se to 
pitanje. 

 

NAZIV SUDIONIKA: Danko Šesto  (MO Štinjan, stanovnik, Ulica Šurida 56): 

Prijedlog: Puntižela, plaža za pse. Kako zabraniti maloj djeci, ostalima da dolaze na plažu za 
pse 

Očitovanje predlagatelja: Grad Pula je, u okviru svojih nadležnosti, poduzeo sve mjere, 
odnosno jasno razgraničio plaže koje su namijenjene kućnim ljubimcima od ostalih te 
postavio odgovarajuću signalizaciju kako na plažama tako i na drugim javnim površinama no, 
na žalost,ne može utjecati na slobodu kretanja građana. Svaki roditelj mora biti svjestan svoje 
roditeljske uloge i osigurati sigurnost za svoju djecu, dok se vlasnici pasa moraju pridržavati 
Odluka o načinu ophođenja s kućnim ljubimcima i drugim sigurnosnim propisima. 

 

NAZIV SUDIONIKA: Branko Obradovi ć  

Prijedlog: Kozada, Ulica Kašćun – problem nedostatka nadstrešnice, autobus gurne djecu do 
ograde; 

Očitovanje predlagatelja: Grad Pula kontinuirano, u skladu s financijskim mogućnostima, 
povećava broj nadstrešnica na autobusnim stajalištima te će s istom praksom nastaviti i u 
sljedećem razdoblju u sklopu čega voditi računa i o ovom prijedlogu. 

 

NAZIV SUDIONIKA: Nikola Mi ćanović   

Prijedlog: Kašćuni, da li je rješavanje oborinskih voda u planu; 

Očitovanje predlagatelja: Oborinska voda je problem na lokacijama gdje postoje prirodne 
depresije, odnosno vale na kojima se sakuplja voda. Grad Pula pristupit će aktivnostima kako 
bi riješio taj problem na način da se iznađe lokacija za preusmjeravanje vode. Potrebno je 
cjelovito rješavanje oborinske odvodnje na Fažanskoj cesti. 

 

 

 



Prijedlog: Baližerka, bar jedna strana da bude slobodna za pješake. Postoji nogostup ali je 
zauzet parkiranim automobilima, s jedne i druge strane; 

Očitovanje predlagatelja: Na nogostupu je zabranjeno parkiranje te će prometni redari grada 
Pule sukladno svojim ovlastima djelovati prema svim nepropisno parkiranim vozilima na 
području grada Pule.  

 

Prijedlog:  Na novom kupalištu Hidrobaza trebalo bi na ležaljkama za invalide ispisati kome 
su namijenjene, jer turisti to ne znaju ili ignoriraju. 

Očitovanje predlagatelja: U dogovoru s osobama s invaliditetom postavit će se oznake na 
sunčališta koja su namijenjena isključivo osobama s invaliditetom. 

 

NAZIV SUDIONIKA: Jure Ivandi ć  

Prijedlog:  Baližerka 31, želio bi rješenje oborinskih voda. 

Očitovanje predlagatelja: Oborinska voda je problem na lokacijama gdje postoje prirodne 
depresije, odnosno vale na kojima se sakuplja voda. Grad Pula pristupit će aktivnostima kako 
bi riješio taj problem na način da se iznađe lokacija za preusmjeravanje vode.  

 

NAZIV SUDIONIKA: Marijan Mužini ć  

Prijedlog: Ogledalo na raskrsnici nedostaje, opasno je, privatna parcela je tamo. 

Očitovanje predlagatelja: Ogledalo se nije postavilo obzirom da vlasnik nekretnine nije bio 
suglasan s postavljanjem. Pokušat će se pronaći rješenje za isto.   

 

NAZIV SUDIONIKA: Cerovac Silvano   

Prijedlog: Oborinske vode koje „poplavljuju“ glavnu Fažansku cestu, tko je dozvolio da 
otvore put da voda izađe na glavnu cestu. 

Očitovanje predlagatelja: Radi se o nadležnosti Županijske uprave za cestu, ne Grada Pule. 

 

NAZIV SUDIONIKA: Omera Radolovi ć  

Prijedlog: Da li se planiraju radovi u na toj trasi, preko brežuljka dolje? 

Očitovanje predlagatelja: Grad Pula planira izgradnju/rekonstrukciju trase od kružnog toka 
Stoja prema Valovinama i obilježavanje parkirnih mjesta prema kampu Stoja. Aktivnosti po 
predmetnoj tematici provodit će se sukladno financijskim mogućnostima u narednim 
razdobljima te u suradnji s Postajom prometne policije.  

 

 

 

 

 



NAZIV SUDIONIKA: Zoran Burši ć  

Prijedlog: Požalio se na nedostatak javne rasvjete i nogostupa u Ulici Valkane, gdje živi. 
Također je iznio kritiku parkiranja automobila u naselju, na području Zelenike, Stare 
klaonice, što je ljeti i opasnost s obzirom na nepristupačnost i vatrogascima.  

Očitovanje predlagatelja: U tijeku je izrada projektne dokumentacije za uređenje nogostupa 
s javnom rasvjetom u Ulici Valkane.  Za zonu sporta i rekreacije uz crpnu stanicu na Zeleniki 
izradit će se prometno rješenje u dogovoru s mjesnim odborom. Područje Stare klaonice nije u 
vlasništvu Grada Pule.  

 

NAZIV SUDIONIKA: Marija Langer   

Prijedlog: Ulica Valkane je jedini ulaz u naselje Zelenika i dvosmjerna je. To bi trebalo 
urediti tako da se s jedne strane zabrani parkiranje; 

Očitovanje predlagatelja: Predložena prometna preregulacija će se svakako razmotriti. Kako 
bi se, međutim, čim kvalitetnije ispitale potrebe za parkiranjem na tom području značajan bi 
bio doprinos Mjesnog odbora kroz preispitivanje interesa stanovnika tog područja za 
uvođenjem takvog režima korištenja prostora. 

 

Prijedlog: Autobusno stajalište u Ulici Stoja blizu restorana Gina: svaki puta nakon kiše 
nakuplja se voda, ljudi ni ne mogu doći do stajališta. Trebalo bi ga sanirati; 

Očitovanje predlagatelja: U sklopu Programa odražavanja komunalne infrastrukture 
pristupit će se sanaciji istoga. 

 

Prijedlog: Kupalište Valkane, gdje je dječje igralište, postavljeni su znakovi zabrane 
uvođenja pasa, bolje rješenje bilo bi ograditi dječje igralište, nekako drukčije riješiti. 

Očitovanje predlagatelja: Kako bi se podsjetilo građane na neprimjerenost dovođenja 
kućnih ljubimaca na dječja igrališta, Grad Pula je na svakom od njih postavio za to 
predviđenu signalizaciju. Ograđivanje dječjih igrališta primjereno je u situacijama kada ga je 
potrebno „prometno“ osigurati i u takvim se situacijama uobičajeno i ograđuje. Mišljenja smo 
da se ograđivanjem, na žalost, neće postići traženi efekt odnosno da postojanje ograde neće 
onemogućiti nesavjesne građane da i dalje na dječja igrališta dovode kućne ljubimce. Rješenje 
ovog problema smatramo da treba tražiti u podizanju svijesti svih građana, posebice vlasnika 
kućnih ljubimaca, različitim edukativnim akcijama ali i pojačanim represivnim mjerama u 
slučaju nepoštivanja Odluka koje reguliraju uređenje naselja te obveze vlasnika kućnih 
ljubimaca. 

 

 

 

 

 

 



NAZIV SUDIONIKA: Alka Starac  

Prijedlog: Proširenje prilazne ceste parkirališta u Ulici Kamenjak 3 i 5, urediti i samo 
parkiralište koje u vrijeme kiše bude poplavljeno; 

Očitovanje predlagatelja: Predmetna problematika poznata je Gradu Puli slijedom čega se 
već ove godine planira izvesti radove na proširenju prometnice. Što se tiče rješavanja pitanja 
parkiranja provesti će se pripremne aktivnosti te u skladu s financijskim sredstvima čim prije 
pokušati i realizaciju. 

 

Prijedlog: Sanacija pristupa i stuba kod Mornaričke crkve, sa strane Ulice Sv. Polikarpa, 
urediti i samu tu ulicu; 

Očitovanje predlagatelja: Razmotrit će se prijedlog pri čemu treba uzeti u obzir imovinsko-
pravne odnose na lokaciji. 

 

Prijedlog: Mornarički park, mogućnost da mu se vrati status botaničkog vrta postupnim 
oplemenjivanjem i sadnjom bilja. 

Očitovanje predlagatelja: Obzirom se u Mornaričkom parku nalazi dječje igralište, a i 
činjenice financijske konstrukcije održavanja botaničkog parka, Grad Pula u ovom trenutku ne 
planira ga prenamijeniti u botanički park. Mornarički park će se i dalje uređivati u postojećem 
izgledu i održavati urednim i čistim. 

 

NAZIV SUDIONIKA: G. Smaji ć  

Prijedlog: Uređenje Ulice Agnana, moli. Treba riješiti oborinske vode, da se kvalitetno 
označi, to je slijepa ulica. Osim toga, ulica nosi teret parkiranja, svi tamo dolaze s 
automobilima. Velik je problem parkirnog prostora. Možda je moguće to napraviti na teret 
zelene površine, koja se ove godine nije kosila. Upitno je koju svrhu ima zelena površina kao 
dječje igralište, netko je odbacio građevni otpad, možda bi se moglo ukloniti i urediti 
parkiralište. 

Očitovanje predlagatelja: Slijedom ukazane problematike stručne službe će izvršiti očevid 
na licu mjesta, procijeniti mogućnosti uvažavanja zaprimljenog zahtjeva te o rezultatima 
istoga upoznati mjesni odbor. Po usuglašavanju rješenja sa predstavnicima mjesnog odbora u 
skladu s raspoloživim sredstvima planirat će se daljnje aktivnosti. 

 

NAZIV SUDIONIKA: Stojan Paladi ć  

Prijedlog: Mjesni odbor s najvećim brojem stanovnika u ovom gradu nema svoj prostor, a 
treba ispitati gdje ima slobodnih i funkcionalnih prostora i pod kojim uvjetima? Vrlo aktualno 
je uređenje prostora „ispod Mornaričke crkve“, jako je neuredan, ima smeća i opasno je za 
kretanje.  

Očitovanje predlagatelja: Mjesni odbor Sv. Polikarp-Sisplac ima svoj prostor i to na adresi 
Kochova 13, veličine 55 metra kvadratnih, regulirano Odlukom o uporabi poslovnih prostora 
mjesne samouprave. Glede uređenja prostora isto mora izvršiti vlasnik prostora. 

 



NAZIV SUDIONIKA: Ecio Radolovi ć  

Prijedlog: Uređenje tržnice na području MO Sv. Polkarp-Sisplac, nekad je to postojalo; 

Očitovanje predlagatelja: Zelena tržnica nalazi se u neposrednoj blizini, na području 
Mjesnog odbora Veruda, i njoj gravitiraju svi okolni Mjesni odbori. Kao što je poznato u 
sljedećem će se proračunskom razdoblju izvoditi radovi na uređenju Trga Kralja Tomislava a 
posljedično i uređenju postojeće zelene tržnice sve u cilju osiguranja čim bolje ponude toj 
lokaciji gravitirajućeg stanovništva. Ukoliko se na nivou Mjesnog odbora, temeljem 
provedenog ispitivanja interesa stanovnika s tog područja, ukaže potreba za realizacijom 
takvog sadržaja moguće je takav zahtjev uputiti Gradu Puli i Tržnici d.o.o. na razmatrane. 

 

Prijedlog: Benzinska postaja, jer naselje ima 8000 stanovnika, za točenje goriva mora se do 
grada.  

Očitovanje predlagatelja: Izgradnja benzinskih postaja u ovisnosti je o interesima investitora 
od kojih, do sada, nitko nije iskazao interes za gradnju u ovoj zoni. Stanovnici ovog Mjesnog 
odbora osim kako se navodi u gradu imaju mogućnost korištenja ove usluge i na Verudi u 
Krležinoj ulici. 

 

NAZIV SUDIONIKA: Andrej Satkov čić  

Prijedlog: Mogućnost uređenja dvorišta zgrade u Jeretovoj 48, gdje stanuje. Jako je 
devastirano, nema ni javne rasvjete.  

Očitovanje predlagatelja: Stručne službe Grada Pul izvršiti će očevid te, u ovisnosti o 
imovinsko pravnim odnosima kao i raspoloživim sredstvima pokušati realizirati traženo. 

 

NAZIV SUDIONIKA: Velimir Percan   

Prijedlog: Ulica Ljudevita Posavskog 19, asfaltiranje, zahtjev je predan; 

Očitovanje predlagatelja: Traženo će se realizirati u čim skorije vrijeme sve u ovisnosti od 
raspoloživih financijskih sredstava. 

 

Prijedlog: Raskršće Ulice Veruda i Ulica Valkane, slaba je rasvjeta; 

Očitovanje predlagatelja: Sukladno narednom programu održavanja mijenjat će se 
neodgovarajuća rasvjeta na svim lokacijama u gradu, po definiranim prioritetima (intenzitet 
prometovanja, intenzitet pješačke komunikacije,…). U tijeku je izrada projektne 
dokumentacije za uređenje nogostupa s javnom rasvjetom u Ulici Valkane.   

 

Prijedlog: Ulica Rikarda Katalinića Jeretova, rasvjetna tijela; 

Očitovanje predlagatelja: Stručne službe izaći će na teren kako bi se utvrdilo stanje javne 
rasvjete. 

 

 



Prijedlog: Nedostaje božićno ukrašavanje, vrlo skromno na području MO; 

Očitovanje predlagatelja: Ukrašavanje grada za Božićne blagdane već se nekoliko godina za 
redom sustavno  nadograđuje. Intenzitet i rasprostranjenost ukrasa uvjetovani su raspoloživim 
financijskim sredstvima čija je provedba povjerena poduzećima Pula Parking i Pula 
Herculanea. Božićni ukrasi prvenstveno se postavljaju u centru grada i na najfrekventnijim 
lokacijama na području grada, nastavno na mogućnosti izdvajanja sredstava za božićno 
ukrašavanje.  

 

Prijedlog: Ulica Ljudevita Posavskog: treba regulirati brzu vožnju, prema Valkanama.  

Očitovanje predlagatelja: Stručne službe Grada Pule razmotrit će situaciju na terenu te 
sukladno ocjeni stanja i ukazanim potrebama, odnosno opravdanosti prometno-tehničkog 
rješenja pristupiti izradi istoga. 

 

NAZIV SUDIONIKA: Romina Petaros  

Prijedlog: Trg kralja Tomislava, najveći problem, sada je u fazi rješavanja, imali smo 
sastanak s g. Škuflićem, gdje su išli svi predstavnici stanara. To bi se uskoro trebalo 
pokrenuti; 

Očitovanje predlagatelja: Uređenje Trga Kralja Tomislava predstavlja jednu od 
najznačajnijih investicija kako u tekućoj tako i u narednoj proračunskoj godini. Kao što je i 
planirano tijekom ove se godine intenzivno radilo na projektnoj dokumentaciji te provedbi 
postupka javne nabave za izvođenje radova što je, prema planu, i okončano te, kao što je 
poznato, radovi su započeli  početkom studenoga 2016. godine. Planirani radovi predviđaju 
parterno i krajobrazno uređenje Trga Kralja Tomislava, rekonstrukciju Palladiove ulice te 
kompletnu infrastrukturu za taj zahvat. Planirani rok dovršenja ovih radova iznosi 7 mjeseci 
slijedom čega se nadamo da će svi stanovnici ovog dijela grada vrlo skoro moći uživati u 
novom ambijentu. 

 

Prijedlog: Krležina ulica 39, problem parkiranja te inicijativa da se Krležina ulica postane 
jednosmjerna i spoji se s Benussijevom; 

Očitovanje predlagatelja: Kroz suradnju s mjesnim odborom pokušat će se pronaći 
adekvatna površina za parkiranje, te razmotriti prometno tehničko rješenje za Krležinu ulicu. 
Isto mora biti opravdano na temelju analize intenziteta prometa i sigurnosti te usuglašeno s 
Prometnom policijom. 

 

Prijedlog: Prostor kod caffe bara Cacadou, trebala bi biti još jedna traka ili malo širi 
nogostup prikladniji za osobe s invaliditetom;   

Očitovanje predlagatelja: Za spomenuti dio Ulice Veruda već je razrađivan projekt koji je 
predviđao njeno proširenje i kao četverotračne prometnice. Međutim, ovaj je projekt potrebno 
dodatno analizirati te sagledati u kontekstu postojećih legalnih građevina uz budući koridor 
prometnice te pokušati iznaći najkvalitetnije rješenje za sve zainteresirane.  

 

 

 



Prijedlog: Vila Idola, da li postoji neki plan, blizina mora je. Nadalje vrtovi koji su u blizini, 
da li bi se mogli urediti dan nam grad bude ljepši, kao turistički grad. 

Očitovanje predlagatelja: Vila Idola nije vlasništvo Grada Pule već Hrvatskog zavoda za 
mirovinsko osiguranje slijedom čega Grad Pula nije u mogućnosti utjecati na njeno 
raspolaganje ili uređenje. U pogledu uređenja vrtova koji se nalaze  između Vile Idole i mora 
treba istaknuti kako se njihovo uređenje, upravo radi spomenute atraktivnosti, treba svakako 
temeljiti na cjelovitoj razradi što se planira kroz buduću izradu urbanističkog plana. 

 

NAZIV SUDIONIKA: Stevo Golubi ć  

Prijedlog: U kojoj je fazi postavljanje javne rasvjete u Banovčevoj ulici 31 do 41. Prikupio je 
i potpise većine stanara. Također je iznio problem odvoza smeća ispred zgrade i 
neodržavanja površine ispred te zgrade.  

Očitovanje predlagatelja: Za postavljanje javne rasvjete potrebno je ishoditi suglasnost 
vlasnika zgrada, obzirom da Grad Pula nije vlasnik zgrada ili okućnica, o čemu su g. Golubića 
upoznali djelatnici Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu 
slijedom čega je kooperativnost svih suvlasnika od ključne važnosti za čim skorije rješenje. 
Glede održavanja površina, ukoliko su dio okućnice, iste su dužni održavati vlasnici zgrada, 
kao što  Grad sukladno Programu održavanja održava površine kojih je vlasnik.   Za odvoz 
smeća stanari se trebaju obratiti Pula Herculanei. 

 

NAZIV SUDIONIKA: Ardemio Zimolo   

Prijedlog: Kada će se postaviti „zeleni otoci“ za odvoz otpada, budući da sadašnji kapaciteti 
ne zadovoljavaju, a trgovci raznom robom odlažu svoju ambalažu u kontejnere namijenjene 
stanovnicima; 

Očitovanje predlagatelja: U gradu Puli se s odvojenim prikupljanjem papira započelo 2007. 
godine, kada se na različitim lokacijama grada postavilo 107 namjenskih kontejnera za 
prikupljanje starog papira. Godinu dana kasnije započelo se s intenziviranjem sustava 
selektivnog prikupljanja, te je tijekom proteklog perioda postavljeno ukupno 150 zelenih 
otoka za selektivno prikupljanje. Prema sadašnjem stanju zeleni otok sačinjavaju tri 
kontejnera volumena 770 litara (žuti za plastičnu, metalnu i tetrapak ambalažu, plavi za papir i 
karton te zeleni za staklenu ambalažu).  Osim ovog načina tijekom 2015. godine, sustavom 
selektivnog prikupljanja otpada „od vrata do vrata“ obuhvaćeno je cjelokupno  područje dva 
mjesna odbora (Nova Veruda i Veli vrh), te su, osim podjele posuda za komunalni otpad po 
svakom domaćinstvu,  izgrađeni i eko-boxovi za selektivno odlaganje otpada za  stanare 
višestambenih objekata na području MO Nova Veruda. Kontejnerima  za prikupljanje tekstila, 
koji se nalaze na  16 lokacija u Puli, također se  doprinijelo razvoju sustava selektivnog 
prikupljanja i izdvajanja još jedne frakcije otpada iz  komunalnog otpada. 

Osim navedenog, tijekom 2015. godine, provedena je edukacija stanovnika, nabavljeno je i 
500 posuda za otpad volumena 360 litara, 500 kompostera, pet setova podzemnih kontejnera s 
po tri posude za selektivno prikupljanje te  sustav za očitavanje čipova na kantama  i 13.000 
čipova za kante za preostali otpad, sve u cilju unaprjeđenja sustava i pripreme za prelazak na 
personaliziran način  prikupljanja  i  naplate  odvoza otpada. Cilj je da svako domaćinstvo 
(obiteljske kuće) na području grada bude opskrbljeno sa svojom posudom za ostatni otpad, a 
korisne sirovine da se prikupljaju što više po sistemu „od vrata do vrata“, obzirom da je taj 
način do sada pokazao najbolje rezultate. Takvim načinom prikupljanja otpada, smanjivat će 
se broj zelenih otoka, no povećavati ukupne količine odvojenih korisnih sirovima i znatno 



reducirati ukupno odlaganje na odlagalištu. Slijedom svega navedenog, obzirom da se očekuje 
skoro donošenje Uredbe Vlade RH, koja će definirati metodologiju  zbrinjavanja otpada, za 
sada sve  zajedničke "zelene otoke" koriste svi stanovnici Grada Pule, dok se plaćanje vrši 
samo za zbrinjavanje otpada iz posuda za komunalni (neselektirani) otpad. Budući da će, po 
donošenju Uredbe, Plana gospodarenja otpadom RH i dokumenata na  osnovi istih,  biti 
moguće kvalitetnije utjecati na  način odlaganja, zbrinjavanja, kontrolu i naplatu otpada, ista 
će omogućiti i znatne promjene u pristupu postupanja s otpadom, posebice nesavjesnih 
korisnika komunalnih usluga. 

 

Prijedlog: U projekciji proračuna kroz nekoliko godina trebalo planirati da se svake godine 
po jedna šumica u gradu kompletno uredi, što bi doprinijelo da lakše ti prostori koriste na 
zadovoljstvo građana; 

Očitovanje predlagatelja: Uređenje šumica Grad Pula provodi kontinuirano i planski već 
čitav niz godina. U gradskom su proračunu planirana sredstva za uređenje šumica, s posebnim 
naglaskom na uređenje park šuma Šijana i Busoler, koje su na upravljanju JU Natura Histrica. 
Ostale šumice uređuju se na temelju procjene stanja i potrebe održavanja  raznih manifestacija 
u njima, a sve  u suradnji s mjesnim odborima, Hrvatskim šumama, Pula Herculaneom, 
udrugama građana,  alpinistima  i svim ostalim  skupinama i pojedincima zainteresiranim za 
unaprjeđenje stanja u neposrednom okolišu i sudjelovanje na putu održivog razvoja. U prilog 
činjenici da se uređenje šumica provodi kontinuirano treba navesti kako je za tu aktivnost , 
samo u posljednjih je pet godina,  uloženo više od milijun kuna, a što je rezultiralo znatno 
urednijim i zdravijim izgledom  gradskih šumskih površina, kao i znatno većim brojem 
korisnika. Ove godine, u proljetnom periodu,  izvršeno je uređenje šumskih površina u zoni 
šumice Lungo mare iznad Gortanove uvale, dijela šumice Drenovica, šumice između De 
Franceschijeve i Carlijeve ulice i  dijelu šumice Gregovica, a upravo se kreće s jesenjim 
uređenjem šumica kod OŠ Vidikovac - sjeveroistočna strana prema nogometnom stadionu, 
zone šumice Lungo mare kod hotela Pula, šumice kod gradskog groblja, šumice iza Doma za 
starije i nemoćne Alfredo Štiglić, te,  prema potrebi, pojedinačnim zahvatima unutar ostalih 
šumica kod kojih se ukaže potreba za žurnim intervencijama. 

 

Prijedlog: U Krležinoj ulici zbog dva objekta, pizzerije i pekare, ima puno nepravilnog 
parkiranja, velike su teškoće za prolazak svih, a posebno invalidnih osoba, velike su brzine 
vozila. 

Očitovanje predlagatelja: Prometni redara grada Pule će, sukladno svojim ovlastima, 
djelovati kako na predmetnoj lokaciji tako i na svim ostalim lokacijama u gradu Puli. 

 

NAZIV SUDIONIKA: Boris Fornažar  

Prijedlog: Multifunkcionalno igralište u Ulici Monte Capeltta, izrada projektne 
dokumentacije je u tijeku. 

Očitovanje predlagatelja: Grad Pula aktivno provodi aktivnosti vezane uz izgradnju 
multifunkcionalnog igrališta u Ulici Monte Capeletta, odnosno u tijeku je izrada glavnog 
projekta. Konkretna realizacija u ovisnosti je o osiguranju financijskih sredstva što će se 
pokušati osigurati u narednom proračunskom razdoblju. 

 

 



Prijedlog: Rješavanje kružnog toka na vrhu Radićeve ulice, imovinsko pravni problemi su 
riješeni, nadamo se da će se započeti sanacija ovog vrlo opasnog raskrižja. Također, bilo je 
govora i o jednom manjem kružnom toku kod metalnog spomenika na Vidikovcu, gdje također 
dolazi do niza prometnih nezgoda;  

Očitovanje predlagatelja: Raskrižje Radićeve i Rizzijeve ulice zahtjevno je s više aspekata – 
njegove frekventnosti slijedom čega i opasnosti, konfiguracije terena te imovinsko pravnih 
odnosa što sveukupno za posljedicu ima i veliku financijsku vrijednost planirane investicije.  
U odnosu na navedene okolnosti, u cilju iznalaženja najoptimalnijeg rješenja, razrađivano je 
nekoliko varijanti te za onu najkvalitetniju započet postupak ishođenja odobrenja za građenje. 
Sama realizacija u ovisnosti je od rješavanja prethodnih pitanja (građevinske dozvole, 
imovinsko pravnih odnosa) te raspoloživih financijskih sredstava no ista zasigurno predstavlja 
jedan od prioriteta u rješavanju prometa u Gradu Puli. Realizacija kružnog toka „kod 
spomenika“ razmatrat će se u narednim razdobljima nakon što se  okonča projekt izgradnje 
kružnog toka na raskrižju Rizzijeve i Radiće ulice. 

 

Prijedlog: Tvrđava u neposrednoj blizini mjesnog odbora, da li je nešto rješavano po pitanju 
vlasništva i da li je moguće da Grad očisti, sanira prostor, jer je opasno i za djecu koja 
preskaču zid i tu se igraju. 

Očitovanje predlagatelja: Uslijed učestalih pritužbi građana s područja MO Vidikovac, Grad 
Pula je uputio dopis Puljanki d.o.o. da zbog očuvanja sigurnosti i zdravlja građana da bez 
odgode poduzme mjere čišćenja i osiguranja pristupa predmetnoj nekretnini ( k.č. 3877/2 k.o. 
Pula.). 

 

NAZIV SUDIONIKA: Lari Toši ć  

Prijedlog: Parkiranje, osobito u Mardeganijevoj, Palisinoj i Gervaisovoj ulici, gdje imamo 
stalne pritužbe građana, pa se kao rješenje predlaže uređenje površine za parkiranje, možda 
između Rizzijeve, Schiavuzzijevog prilaza i De Franceschijeve ulice, pitanje vlasništva je 
otvoreno. Možda i područje ispod Tehničke škole; 

Očitovanje predlagatelja: Grad Pula razmotrit će mogućnosti uređenja parkiranja na Novoj 
Verudi, kao što to čini i u svim drugim dijelovima grada. Činjenica je da to apartmanizirano 
naselje zbog čega je intenzitet prometovanja, odnosno parkiranja znatno povećan no što to 
prostorne mogućnosti građevinskih čestica u privatnom vlasništvu mogu prihvatiti (u sklopu 
osiguranih kolnih prilaza). Upravo zato potrebno je detaljno razmotriti prostorne mogućnosti 
koje bi zadovoljile potrebe za parkiranje, pri čemu je značajno i očitovanje mjesnog odbora 
Nove Verude i njihovi prijedlozi obzirom sami građani najbolje znaju koje su njihove potrebe 
i moguće  potencijalne lokacije koje bi zadovoljile svrsi.  

 

Prijedlog: Igrališta za djecu, dobili smo idejni projekt za igralište u Gervaisovoj ulici, 
podržavamo inicijativu, jer imamo 3000 stanovnika, a samo jedno igralište u Rohreggerovoj, 
nedostaju sadržaji za manju djecu i gumirana podloga;   

Očitovanje predlagatelja: Grad Pula već sljedeće godine planira urediti dječje igralište u 
Rohreggerovoj ulici. Projektna dokumentacija je napravljena te se po osiguranju  
proračunskih sredstva pristupiti samom uređenju. 

 



NAZIV SUDIONIKA: Vlado Šegon  

Prijedlog: Prigovorio je ovakvoj javnoj tribini, jer je bitno mjesnim odborima omogućiti da 
cijele godine raspravljaju o bitnim infrastrukturnim pitanjima, a ne na ovakvim kratkim 
prigodnim skupovima;  

Očitovanje predlagatelja: Zakonski okviri određuju način rada gradske uprave i mjesnih 
odbora. Grad Pula u potpunosti poštuje zakonsku proceduru te u svim, zakonom propisanim 
procedurama (izrada prostornih planova i slično) omogućava sudjelovanje zainteresirane 
javnosti te je o tome pravovremeno i izvješćuje. Osim zakonom propisane procedure Grad 
Pula je u više navrata pokazao spremnost za iznošenje mišljenja o različitim situacijama od 
značaja za razvoj grada te i dalje ostaje otvoren za sve inicijative i iznošenje mišljenja a na 
Mjesnim je odborima, kao prvoj karici u komunikaciji građana s gradom, pravovremeno 
iznositi probleme pa i, po potrebi, inicirati češće tribine. 

 

Prijedlog: Mjerenje elektromagnetskih zračenja na području mjesnog odbora, to je pitanje 
komunikacije mjesnog odbora i Grada, i građana, oglasne ploče nisu rješenje  

Očitovanje predlagatelja: Grad Pula je uvijek podržavao i podržavat će stanovnike što je 
dosadašnjim aktivnostima i potvrđeno. Po predmetnom pitanju Grad će učiniti sve u svojoj 
nadležnosti, a građanima je gradska uprava uvijek otvorena za ovu i druge problematike. 

 

Prijedlog: Pravilnik o zaštititi od zračenja govori da ako postoji interes „zainteresirane 
javnosti“ Grad može zatražiti mjerenje, članci 22. i 23. Mjerenja su pokazala 700 puta manje 
vrijednosti od dozvoljenih, što je nemoguće. Treba veća aktivnost Grada.  

Očitovanje predlagatelja: Grad će preispitati i poduzeti aktivnosti sukladno svojim 
ovlastima. 

 

NAZIV SUDIONIKA: Goran Mati ć  

Prijedlog: Da se područje ispred Tehničke škole ogradi kako bi se psi mogli slobodno puštati 
da se rastrče.  

Očitovanje predlagatelja: Grad Pula ne raspolaže navedenom lokacijom obzirom da je, u 
skladu s planiranom namjenom izgradnje srednjoškolskog centra, prenio pravo građenja na 
Istarsku županiju. No, u sklopu kampanje Pula Pet Plus kojom Grad Pula želi kućnim 
ljubimcima, njihovim vlasnicima i cijeloj zajednici omogućiti kvalitetan suživot u gradu, 
planirano je uspostavljenje ograđenih parkova i istrčavališta za pse, a sama lokacija odredit će 
se u suradnji s gradskim mjesnim odborima i sukladno prostorno-planskim mogućnostima. 

 
NAZIV SUDIONIKA: Alen Drandi ć  

Prijedlog: Monte Giro, veza Benčićeve ulice s komunalnom infrastrukturom; 

Očitovanje predlagatelja: Projektiranje Benčićeve s cijelom infrastrukturom je u tijeku te će 
se nastavno na isto, u skladu s financijskim mogućnostima, pristupiti i samoj realizaciji. 

 

 

 



Prijedlog: Ulica 43. Istarske divizije, problemi oborinske i druge odvodnje, previše je 
opterećena; 

Očitovanje predlagatelja: Rekonstrukcija Ulice 43. Istarske divizije u cijeloj njenoj duljini, 
u sklopu koje i rješavanje pitanja odvodnje fekalnih voda te ostale prateće infrastrukture s 
posebnim naglaskom na rješavanje problema oborinskih voda šijanskog sliva, jedan je od 
prioriteta u sljedećem proračunskom razdoblju. Obzirom da isto iziskuje znatna financijska 
sredstva Grad Pula isto planira provesti u suradnji s Hrvatskim vodama za što su i pokrenute 
određene aktivnosti te planiran dio sredstava u proračunu za 2017. godinu 

 

Prijedlog: Krošnje stabala koje prekrivaju rasvjetna tijela, neki pješački prijelazi nisu 
vidljivi;  

Očitovanje predlagatelja: U sklopu programa održavanja konstantno se provjerava te 
intervenira na stablima koja prekrivaju rasvjetna tijela ili na bilo koji način ugrožavaju promet 
sudionika u prometu ili predstavljaju opasnost za imovinu i ljude. 

 

Prijedlog: Novi rotor u Šijani, oborinske vode, retencija, Mutvoranska ulica i parkiranje; 

Očitovanje predlagatelja: Unaprjeđenje infrastrukture za odvodnju oborinskih voda 
prioritetni su projekti u gradu Puli koji već sada pokazuju pozitivne rezultate. Problematika je 
to kojoj se temeljito pristupa i sustavno rješava.  Glede postavljenog pitanja za Mutvoransku 
ulicu treba istaknuti da je Grad Pula izradio prometno rješenje kojim se predviđa realizacija 
određenog broja parkirnih mjesta a koji se nastojati realizirati po dovršenju izgradnje 
odvodnje rotora. 

 

NAZIV SUDIONIKA: Cinzia Po čeko Kranjec   

Prijedlog: Kako su projekti dugoročne naravi, zamolila bi da se još jednom definira što je 
završeno po pojedinim projektima: Bunarska cesta, Paganorska ulica, Ulica Fojba, 
Jeromelina ulica, Paduljski put kojega moramo nekako riješiti, Brunjakova ulica, asfalt, 
Grubišina ulica: traži se spajanje na Partizanski put, Ulica Brist, Sponzina: sustav odvodnje, 
kanalizacija. 

Očitovanje predlagatelja: Za više prometnica na Velom Vrhu ishođene su lokacijske 
dozvole, elaborati parcelacije te je u postupku ishođenje tehničke ispravnosti. Pristupna 
prometnica Tivoli je u izgradnji, kao što su započeli i radovi na izgradnji Brunjakove ulice – 
ogranak 2.   

 

NAZIV SUDIONIKA: Eduard Gustin  

Prijedlog: Prometnice u bivšem naselju Ilirija; 

Očitovanje predlagatelja: Grad Pula u svakom proračunskom razdoblju planira sredstva za 
izgradnju i održavanje prometnica na području cijeloga grada. Slijedom navedenog, sukladno 
raspoloživim sredstvima te utvrđenim prioritetima pristupa se i realizaciji takvih zahvata pa 
tako i prometnica na području naselja Ilirija. 

 

 



Prijedlog: Ribarska zadruga „Lanterna“, gdje je industrijska aktivnost unutar stambenog 
naselja a iako je obećano, nije odselila nego Zlatko Milovan iz te zadruge nastavlja aktivnost, 
stvara se velika gužva, šleperi i drugo. 

Očitovanje predlagatelja: Svjesni nekompatibilnosti tih dviju namjena 
(stanovanje/proizvodnja) u Gradu Puli se već neko vrijeme provode aktivnosti kako bi se 
Ribarska zadruga „Lanterna“ izmjestila iz blizine zone stanovanja. Trenutno je u tijeku, 
odnosno pred samim je ishođenjem  građevinska dozvola za lokaciju u Labinskoj a kako bi 
isto čim prije moglo profunkcionirati za tu je lokaciju uređena pristupna prometnica te 
formirana građevna čestica za novu građevinu u okviru koje bi se obavljale navedene 
aktivnosti.   

 

NAZIV SUDIONIKA: Damir Koroman   

Prijedlog:  K.č. 780/50 k.o. Galižana – Jeromelina ulica. Ta čestica je problem već 30 
godina, čovjek je tamo zatvorio makadamski put, tamo je mjesto gdje bi se mogao naći 
prostor za ukopane kontejnere. To je prekinuta cesta. Navodno je sklopljen ugovor o 
korištenju i održavanju navedene parcele, da bi ga čovjek nakon 2 godine otkupiti. O čemu se 
radi? 

Očitovanje predlagatelja: Prema evidenciji kojom raspolaže Grad parcela je u 
zemljišnoknjižnom vlasništvu Grada Pule i ne postoji zahtjev za kupnju iste.  Razmotrit će se 
svi navodi g. Koromana.  

 

NAZIV SUDIONIKA: Marino Drandi ć  

Prijedlog: Bunarska cesta, bilo je rečeno da se radi parcelacijski elaborat, ali čulo se da 
postoje neki problemi, br. 4 na Paganoru; 

Očitovanje predlagatelja: Na cijelom području za koje je izrađen parcelacijski elaborat 
pozivaju se vlasnici nekretnina  s kojima se pokušava riješiti imovinsko pravne odnose. 

 

Prijedlog: Vodnjanska cesta, nismo dobili informaciju o terminu kada radovi kreću; 

Očitovanje predlagatelja: Izgradnja gornjeg dijela Vodnjanske ceste projekt je Hrvatskih 
cesta, a Grad Pula je osigurao sredstva za sufinanciranje izgradnje javne rasvjete. O početku 
izvođenja radova javnost će biti pravovremeno obaviještena. 

 

Prijedlog: Kod Autokuće Edi, imamo problem pješačkog prijelaza, djeca svaki dan prelaze. 

Očitovanje predlagatelja: Navedeni dio Vodnjanske ceste  nalazi se u zoni obuhvata prve 
faze rekonstrukcije državne ceste  D75, a kojom će na zadovoljavajući način biti riješen 
promet vozila i kretanje pješaka.  

  

 

 

 



Prijedlog:  Na pješačkom prijelazu na Vodnjanskoj ulici  - postaviti reflektirajuće trake da se 
naglasi prijelaz; 

Očitovanje predlagatelja: U pripremi je rekonstrukcija dijela državne ceste D75 
(Vodnjanska cesta). U vrijeme izvođenja prve faze rekonstrukcije, uvest će se privremena 
regulacija prometa, kojom će Vodnjanska cesta kod k.br. 53, u smjeru sjevera, biti zatvorena 
za sav promet, osim vozila gradilišta. Dio Vodnjanske ceste, od raskrižja sa Paganorskim 
putem do k.br.  53. pretvara se u "slijepu cestu" na kojoj će se odvijati samo promet u službi 
stanovnika tog dijela ulice, naselja, s ograničenjem brzine do 30 km/h. Uz smanjenje brzine i 
višestrukog smanjenja broja vozila,  razina sigurnosti pješaka pri korištenju predmetnog 
pješačkog prijelaza značajno će se povećati. Izgradnja će započeti nakon okončanja postupka 
javne nabave od strane Hrvatskih cesta, a javnost će o terminu izgradnje biti pravovremeno 
informirana.   

 

Prijedlog: Bunarska cesta, da li je moguće napraviti „otoke“ za odlaganje otpada za 
recikliranje;  

Očitovanje predlagatelja: U  2015. godini, sustavom selektivnog prikupljanja otpada „od 
vrata do vrata“ obuhvaćeno je cjelokupno područje dva mjesna odbora (Nova Veruda i Veli 
vrh).  Cilj je da svako domaćinstvo (obiteljske kuće) na području grada bude opskrbljeno sa 
svojom posudom za ostatni otpad, a korisne sirovine da se prikupljaju što više po sistemu „od 
vrata do vrata“, obzirom da je taj način do sada pokazao najbolje rezultate. It tog razloga 
„otoci“ se planiraju ukinuti, odnosno zgradama koje nisu obuhvaćene sustavom od „vrata do 
vrata“  planiraju se napraviti eko boxevi ili podzemni kontejneri. Treba, međutim, podsjetiti 
da danas već postoji reciklažno dvorište Metis a u tijeku je izgradnja i drugog reciklažnog 
dvorišta u Valmadama. 

 

Prijedlog: Paduljska ulica i Sponzina, neće ići tako brzo, možda da bude neko prometno 
rješenje do realizacije, da Paduljska bude u jednom smjeru, a Sponzina u drugom; 

Očitovanje predlagatelja: Predloženo će se razmotriti te, ukoliko takvu potrebu potvrde 
stručne službe, i realizirati. 

 

Prijedlog: Zahtilina ulica, zahtjev za proširenje, postoji suglasnost župnika da se proširi iz 
sigurnosnih razloga prema tribinama igrališta. 

Očitovanje predlagatelja: Predloženo će se razmotriti te, ukoliko takvu potrebu potvrde 
stručne službe, i realizirati. 

 

NAZIV SUDIONIKA: Helena Škutin Matijaš  

Prijedlog: Predlaže urediti dječji park na potezu Koparske ulice 27, 29 i 31. To je starije 
dječje igralište. U 4. mj. 2016. uputili su zamolbu o hitnom uređenju igrališta i to 
postavljanjem podloge, ograđivanja, novih igrala. Nije bilo reakcije pa stoga pokušavamo 
ponovno. Molimo da se planira u proračunu za iduću godinu. 

 

 

 



Očitovanje predlagatelja: 

S ciljem što kvalitetnijeg praćenja stanja te promptnog reagiranja, održavanje postojećih 
dječjih igrališta od sljedeće je proračunske godine Odlukom Gradskog vijeća Grada Pule 
povjereno poduzeću Castrum d.o.o. Sredstva za obavljanje navedenih poslova koji 
podrazumijevaju provođenje periodičnih radnji s ciljem postizanja najvećeg stupnja sigurnosti 
dječjih igrališta te, sukladno uočenim nedostacima, obnovu istih ( zamjena pojedinih dijelova, 
bojanje, pranje i sl.) te zamjenu postojećih dotrajalih naprava te uređenje podloga, osigurana 
su u proračunu Grada Pule za 2017. godinu. Kako je navedeno preuzimanje navedenih 
poslova počinje teći s početkom sljedeće kalendarske godine kada će se „snimiti“ stanje na 
svim, pa tako i ovom dječjem igralištu te poduzeti sve mjere u cilj sigurnosti njihovog 
korištenja. 

 

NAZIV SUDIONIKA: Antonio Boži ć  

Prijedlog: „Lanterna“ prometno je jako nesigurna, samo je jedan komad asfaltiran, ali jako 
usko, predlaže postavljanje ogledala; 48 stanova novih je na raskrsnici napravljeno u tom 
prostoru, a nepregledno je sa svih strana, čak je tu i jedan lanac. Pješaci moraju prijeći na 
raskrsnicu. Moli da netko kompetentan dođe na teren i vidi stanje; Prometni znakovi su krivo 
usmjereni na tom području. 

Očitovanje predlagatelja: Stručne službe Grada Pule bile su na terenu slijedom čega će se 
svi uočeni nedostatci/nepravilnosti u čim kraćem roku otkloniti 

 

NAZIV SUDIONIKA: Armin Grabar  

Prijedlog: Fažanska cesta je do Šuride dosta prometna, tamo su i biciklisti i pješaci, 
predložio je da se uključimo u uređenje pješačke staze, iako je to županijska cesta.  

Očitovanje predlagatelja: Nakon rješavanja imovinsko-pravnih odnosa na predmetnoj 
dionici razmatrat će se daljnje mogućnosti uređenja prometnice. 

 

Prijedlog: Ulica Vallelunga, uključiti javnu rasvjetu jer jako puno turista i građana noću 
tamo prolazi. 

Očitovanje predlagatelja: Predloženo će se razmotriti te u ovisnosti o financijskim 
sredstvima započeti s izradom projektne dokumentacije te dozvola kao preduvjeta za samu 
realizaciju. 

 

NAZIV SUDIONIKA: Neven Matijaši ć  

Prijedlog: Područje kod Tekopa, s druge strane, prometno rješenje je neprikladno, uska je 
cesta. Prometno rješenje bi bilo dobro napraviti; Garaže koje su u naselju doživljavaju 
plavljenje;  Cesta je jako derutna, loše pokrpana 

Očitovanje predlagatelja: Izrada prometnog rješenja je u tijeku. Prijedlog postave asfaltnog 
sloja na predmetnoj prometnici će se razmotriti te u skladu s financijskim mogućnostima i 
realizirati. 

 

 



NAZIV SUDIONIKA: Borivoj Bat   

Prijedlog: Brunjakova ulica, već 3 godine rješavaju kanalizaciju, moli pomoć. 

Očitovanje predlagatelja: 

U studenom 2016. godine planirana je izgradnja cca. 130 metara prometnice u Brunjakovoj 
ulici (ogranak 2.) s oborinskom odvodnjom i javnom rasvjetom te DTK. 

 

 

Prijedlozi građana prikupljeni elektroničkim putem 

 

 

NAZIV SUDIONIKA: Zlatko Orbani ć 

Prijedlog: Poštovani, slobodan sam podnijeti prijedlog za uvrštavanje uređenja/asfaltiranja 
makadamskog puta na kč 2476/1 – na Busoleru Šišanska cesta u proračun Grada Pule.  

Očitovanje predlagatelja: Grad Pula već je  ugovorio izradu idejnog projekta koji obuhvaća 
rješavanje kolnih površina, nogostupa, javne rasvjete i odvodnje za područje Busolera. Po 
dovršenju projekta, sukladno financijskim sredstvima, prioritetima te rješavanju prethodnih 
pitanja, između kojih prvenstveno imovinsko pravnih, pristupit će se samoj realizaciji. 

 

NAZIV SUDIONIKA: Vesna Iveti ć 

Prijedlog: Uređenje nogostupa preko naselja Monte Serpo do Šijanske šume. Obrazloženje: 
sama poanta odlaska u Šijansku šumu je rekreacija i uživanje u šetnji i prirodi. Pristup od 
strane Šijane do Šijanske šume je jedino cestovni – bilo Šandaljskom ili Dukićevom ulicom. 
Primjerice roditelji s djecom u kolicima ili na biciklima dosta riskiraju hodajući do tamo po 
dvosmjernoj cesti gdje automobili znaju jako brzo voziti. stoga smo primorani u Šijansku 
šumu (koja je prekrasno uređena) odlaziti automobilom iako živimo relativno blizu. 

Jača noćna rasvjea. Ova se zamolba odnosi na cijelo područje Grada Pule, jer na nekim se 
mjesetima doslovce ne vidi prst pred okom, što je savšena kulica za kriminalce. Usporedite sa 
Zagrebom, gdje je svaki kutak osvijetljen – ni previše ni premalo. 

Očitovanje predlagatelja: Zahvaljujemo na prijedlogu. Isti je uzet u razmatranje te će se, kao 
i ostali prijedlozi, pokušati realizirati kada se za to ostvare pretpostavke a koje se, obzirom bi 
se radilo o većem zahvatu, odnose na analizu stanja kompletne komunalne infrastrukture na 
navedenoj dionici te sukladno tome i usuglašavanja svih sudionika koji bi mogli participirati u 
investiciji. S obzirom da je, kao što smo naveli, riječ o većem zahvatu iz ovogodišnjeg 
Programa gradnje nisu se uspjela osigurati  financijska sredstva za navedeno, no ukoliko se 
ukaže prilika u rebalansu proračuna, odnosno prilikom izrade narednih Programa gradnje 
razmatrat će pokretanje konkretnih aktivnosti kako bi se isto i realiziralo. 

 

 

 



Prijedlog: Izgradnja nove škole u naselju Šijana /Busoler. Obrazloženje: grad se prirodno 
širi u smjeru prema obilaznici (Aleji prekomorskih brigada) pa i s druge strane ceste. 
Svjedoci smo da se u zadnjih nekoliko godina izgradilo mnoštvo stambenih zgrada na potezu 
od šijanskog kružnog toka do novog trgovačkog centra gdje, logično, stanove kupuju parovi 
koji tek osnuju obitelji. Samo u mojoj zgradi u Valturskoj ulici ima više djece nego po nekim 
istarskim selima za koja postoje cijele škole. Osnovna škola Šijana nama je predalek, pa smo 
uvjereni da ćemo, kada dođe vrijeme, djecu morati voziti u školu. Alternativa je OŠ Kaštanjer 
koja je također predaleko 

Očitovanje predlagatelja: U proračunu za 2017. godinu nismo bili u mogućnosti osigurati 
sredstva za izgradnju nove škole na gore navedenom području. Osnovne škole Šijana i 
Kaštanjer  svojim prostornim kapacitetima pokrivaju potrebe upisa djece na gore navedenim  
područjima Grada. 

 

Prijedlog: Veća aktivnost komunalnog redarstva u novoizgrađenom dijelu Šijane. Smatram 
da, kada je Grad već dao građevinske dozvole za viđestambene zgrade na navedenom 
području, infrastruktura i ostali sadržaji to moraju pratiti. Odrasla sam na Verudi, gdje su 
stvsari poput nogostupa i blizina škole u potpunsoti normalna pojava i gdje je nezamislivo da 
vlasnici privatnih parcela u urbanom području pale vatru , drže koze, gnoje usjeve stajskim 
gnojem i slično. To se u mome novom kvartu u Šijani redovito događa, pa ne trebam 
spominjati s kakvim mirisima često provodimo dane. Osim toga,postoji jedna kritična točka 
koja otežava promet u Valturskoj ulici a to je skretanje prema stambenoj zgradi Valturska 82, 
gdje su smještene trgovine Prima i Bitechnique i u kojoj ja živim. Automobili se privremeno 
zaustave na raskrižju pored kioska Tiska kako bi nešto tamo kupili, pa i odu na kavu u obližnji 
bar. To ne čine suptilno već se doslovce parkiraju na sredini raskrižja u redu po 3-4 
automobila, kombija pa i kamiona i autobusa. Neki od njih su i agresivni ukoliko ih se 
upozori. Na policiji su me informirali da jednostavno nemaju dovoljno ljudi koji će 
neprestano tamo dežurati. Moja je zamolba da Grad Pula osigura sredstva za komunalne 
redare koji bi, nadam se, suzbili gore navedene neumjesne navike građana – i one stambene i 
one prometne. 

Očitovanje predlagatelja: Komunalni i prometni redari grada Pule, sukladno svojim 
ovlastima, djelovat će prema svim osobama koje postupaju protivno gradskim odlukama i 
zakonskim odredbama, a za konkretne slučajeve upućujemo Vas da prijavu pošaljete u 
Upravni odjel za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu – Odsjek za upravljanje 
imovinom unutar kojeg su ustrojeni Pododsjek za komunalno i prometno redarstvo. 

 

NAZIV SUDIONIKA: Noel Mirkovi ć 

Prijedlog: Na web adresi http://proracun.pula.hr/kreirajte-proracun.html#raspored-tribina 
pročitao sam sljedeći tekst, citiram: "To je praksa koju ćemo nastaviti provoditi i u budućnosti 
jer smatramo da jedino dijalogom, izravnim kontaktom i transparentnim načinom vođenja 
grada možemo ostvariti strateške projekte koji će u konačnici dodatno podignuti kvalitetu 
življenja u našoj Puli." Molim vas da mi odgovorite zbog čega mi poziv na tribinu nije 
dostavljen na kućnu adresu kad je riječ o tako važnom pitanju imajući na umu gornju izjavu 
kako vam je stalo do dijaloga, izravnog kontakta i transparentnog vođenja grada? Na žalost, 
čitajući vijesti o neposjećenosti tribina ne mogu se oteti dojmu da konzultacije obavljate s 
građanima samo forme radi. Zanima me čiji je posao, imenom i prezimenom te funkcijom, 
briga o tome da odaziv građana bude veći, tj. kome nedolazak građana služi kao izlika a ne 
izazov za problem koji treba riješiti.  Zato vas molim da mi javite ime i funkciju odgovorne 



osobe zadužene za taj posao, a ako takva ne postoji, da mi javite ime i funkciju osobe 
odgovorne za ostvarenje dijaloga i izravnog kontakta s građanima, kako ste lijepo naveli u 
citiranom tekstu objavljenom na web stranicama grada. Nije mi prihvatljivo da se iz godine u 
godinu ponavlja ista stvar i da vi koji ste plaćeni za ostvarivanje dobre komunikacije s 
građanima ne poduzimate ništa po tom pitanju.  Prijedlog: Zato predlažem da dio sredstava 
proračuna za 2017. godinu usmjerite u mjere poboljšanje komunikacije s građanima - 
poticanjem dijaloga, izravnim (!!!) komuniciranjem i transparentnijim vođenjem grada, dio 
kojih OBVEZNO mora biti usmjeren u naknadnu evaluaciju rezultata tih mjera. Trebate li 
objašnjenje ili savjet u vezi ovog prijedloga, na raspolaganju sam, ideja ne nedostaje.  

Očitovanje predlagatelja: Informiranje javnosti o radu i aktivnostima zakonska je obveza 
Grada Pule i predstavlja proces koji smatramo ključnim u približavanju rada gradske uprave 
građanima, pri čemu svojim građanima želimo osigurati najviše demokratske standarde u 
transparentnosti svog rada i dostupnosti informacija. Dužnost nam i obveza, ali prije svega 
želja, građanima pružiti potpunu i kvalitetnu informaciju na što se troše proračunska sredstva, 
koje su koristi pojedinih programa i projekata te što rad ove uprave znači za njihov 
svakodnevni život. Podsjećamo Vas da je prema istraživanjima GONG-a o transparentnosti i 
dostupnosti informacija, Grad Pula redovito na listi najtransparentnijih gradova u Hrvatskoj, a 
kako bi građanima pružili konkretne i transparentne podatke o svom radu, neprestano 
uvodimo nove usluge u radu gradske uprave. Pulska gradska Uprava nastoji, sukladno svojim 
mogućnostima, kroz razne oblike komunikacije informirati građane o svim projektima i 
programima koji se provode, a tu ćemo praksu nastaviti i u budućnosti. Javne tribine koje 
Grad Pula tradicionalno organizira po svim mjesnim odborima Pule prilika su svim građanima 
da u neposrednom kontaktu s predstavnicima Grada svojim prijedlozima doprinose 
kvalitetnom gradskom proračunu. Poziv za sudjelovanjem objavljen je u više navrata u 
dnevnom tisku, ostalim medijima i društvenim mrežama, a postavljeni su i plakati. Osim 
javnih tribina, građani se svojim prijedlozima mogu uključiti u kreiranje proračuna putem e-
Konzultacija na web stranicama Grada Pule. Na raspolaganju je i posebna web stranica 
www.proracun.pula.hr, a informacije o proračunu građani mogu dobiti i putem informativnog 
letka koji se dostavlja svim kućanstvima u tiskanom obliku, dok je u digitalnom obliku 
dostupna na web stranici Grada Pule www.pula.hr. Kako bi građanima maksimalno približio 
proračun, Grad Pula u suradnji s tvrtkom Coin d.o.o. izradio je i građanima besplatno ponudio 
aplikaciju e-Proračun koja na jednostavan i interaktivan način omogućava kvalitetnu analizu i 
praćenje proračuna. U suradnji sa Zelenom Istrom, Grad Pula priključio se projektu 
Participativno budžetiranje: građani nadziru lokalni proračun" putem kojeg se želi potaknuti 
građane da sudjeluju u kreiranju proračuna. Navedeni modeli uključivanja građana u proces 
kreiranja proračuna govore u prilog činjenici da nam je kao Gradu stalo do mišljenja i 
participacije građana.  Grad Pula informira javnost pravodobnim objavljivanjem 
informacijama o svom radu na internetskim stranicama, službenim novinama Grada Pule i 
Središnjem katalogu službenih dokumenata RH. Na web stranici www.pula.hr  su javno 
dostupne informacije u elektroničkom obliku sukladno Zakonu i moguće im je pristupiti bez 
upućivanja posebnog zahtjeva, a pristup svim ostalim informacijama ostvaruje se 
podnošenjem zahtjeva službeniku za informiranje Evi Barbir (eva.barbir@pula.hr, tel: +385 
(0) 371 715). Vaš ćemo prijedlog za usmjeravanjem dijela sredstava proračuna za 2017. 
godinu u poboljšanje komunikacije s građanima svakako razmotriti i uzeti u obzir ovisno o 
mogućnostima. 

 

 

 



NAZIV SUDIONIKA: Irena Brai čin 

Prijedlog: Zahtjev roditelja OŠ Šijana za organiziranje produženog boravka za djecu od 1. 
do 4. razreda. 

Očitovanje predlagatelja: Grad Pula je zbog povećanog interesa roditelja djece prvog i 
drugog razreda  za produženim boravkom djece u OŠ Šijana, osigurao sredstva za još jednu 
učiteljicu čime smo uspjeli pokriti potrebe za tri grupe djece prvih i drugih razreda. Grupa 
roditelja čija djeca sada pohađaju drugi razred osnovne škole inzistiraju da se osiguraju 
dodatna sredstva za još jednu učiteljicu kako bi i djeca trećih razreda mogla koristiti 
produženi boravak u školi. Održana su dva sastanka sa roditeljima koji su potpisali peticiju te 
je dogovoreno da će se udovoljiti roditeljima ukoliko se ukaže potreba za angažiranjem još 
jedne učiteljice da bi djeca koja sada pohađaju drugi razred koristila usluge  produženog 
boravka i u trećem razredu Osnovne škole Šijana. 

 

NAZIV SUDIONIKA: Matija Jerkovi ć 

Prijedlog: Molio bih da se sanira ova lokacija ulaza sa 43. Istarske divizije na Trg 1. istarske 
brigade u blizini grade Herculanee a blizu OŠ Šijana. Tu su prisutna dva problema. Jedan je 
izuzetno slabi pregled za vozače koji izlaze na ulicu 43. Istarske brigade a kojima smeta stari 
kameni stup/zid. Pritom ne mislim na sigurnost vozača i sudionika u prometu već pješaka koje 
vozači vide tek kad stupe nogom na pješački prijelaz. Drugi problem je kada pješaci iz 
područja Trga 1. istarske brigade idu prema obližnjem pješačkom prijelazu 43. Istarske 
divizije moraju se provlačiti između automobila i tog stupa/zida. Iako tu godinama radim u 
blizini nisam toliko razmišljao dok mi dijete nije krenulo u Osnovnu školu Šijana i zajedno sa 
njom svaki dan tuda prolazim sa brojnim drugim roditeljima sa djecom. Jednostavno, brzo i 
jeftino rješenje vidim u rušenju nižeg zidića uz veliki stup za direktni pristup pješacima trgu 
bez da moraju izlaziti direktno na kolnik. Jednako brzo i povoljno rješenje bi bilo i rušenje tog 
velikog stupa uz sitnije uz vjerojatno sitniju intervenciju u prostoru. 

Očitovanje predlagatelja: Zahvaljujemo na prijedlogu koji je uzet u razmatranje te će se na 
tragu istoga preispitati sve mogućnosti koje bi se mogle realizirati s ciljem rješavanja 
predložene problematike, uzimajući u obzir  činjenicu da je predmetni zid sastavni dio 
nekadašnjeg vojnog kompleksa kojeg je potrebno adekvatno valorizirati u kontekstu 
eventualnih preinaka na spomenutoj lokaciji u neposrednoj blizini istoga. Drugim riječima, po 
okončanju sveobuhvatne analize, bit će poznate konkretnije mjere i način na koji se iste mogu 
realizirati, kada će i javnost o tome biti pravovremeno obaviještena. 

 

NAZIV SUDIONIKA: Mario Šarkijevi ć 

Prijedlog: S obzirom da živim u blizini Šandaljske ulice nema sadržaja primjerenog za djecu 
a uvjeti za njegovo ostvarenje postoje, predlažem da se u proračun za 2017. godinu uvrsti 
prijedlog za izgradnju za djecu predškolske i školske dobi, primjerice dječji sportsko igralište 
i sl. Buduća da je igra osnovna potreba svakog djeteta za njegov kvalitetni rast i razvoj, 
molimo Vas da uzmete u obzir ovaj prijedlog.  

 



Očitovanje predlagatelja: Zahvaljujemo na prijedlogu. Obzirom na ograničena proračunska 
sredstva u proračunu za 2017. godinu, realizacija dječjeg/sportskog igrališta nije uvrštena u 
Program gradnje, međutim isto će se pokušati predvidjeti ili prilikom rebalansa proračuna ili u 
narednim Programima gradnje. 

 

NAZIV SUDIONIKA: Mario Radaš  

Prijedlog: Predlažem komunalno uređenje dijela ulice Viovica , Škokovica, Monte Magno te 
iste ulice su jedine u Istarskoj županiji bez gradske javne rasvjete. 

Očitovanje predlagatelja: Zahvaljujemo na prijedlogu. Po pitanju uređenja komunalnom 
infrastrukturom navedene dionice već su pokrenute određene aktivnosti, te će se po dovršenju 
projekta, sukladno financijskim sredstvima prilikom rebalansa odnosno sljedećih Programa 
gradnje i održavanja,  i nastavno na rješavanju prethodnih pitanja, između kojih prvenstveno 
imovinsko pravnih, pristupit i samoj realizaciji. 

 

NAZIV SUDIONIKA: Tina Petrovi ć 

Prijedlog: Obraćam Vam se vezano za dugogodišnji problem vode u našoj ulici. Radi se o 
adresi Paduljski put 116 i 118 Pula. Već smo pokušali preko Vodovoda i Mjesnog odbora 
uputiti zahtjeva za premještanje sata te za promjenu cijevi do navedenog kućnog broja ali do 
sanda nismo naišli na pozitivan odgovor već nas se stalno upućuje na Grad Pulu. Moji 
roditelji su starosjedioci na Paduljskom putu i taj je problem već odavno poznat. Radi se o 
tome da na toj adresi imamo kuću i dva apartmana za iznajmljivanje. Redovno plaćamo sve 
svoje obveze, paušale i poreze…a žalosno je da su uvjeti nikakvi. Događa nam se da se usred 
sezone na slavinama pojavljuje prljava voda, sa sitnim česticama pijeska ili zemlje..da su 
turisti zgroženi i šokirani te da moraju paziti tko će i kako koristiti vodu jer je jako slabi 
pritisak vode. Isto tako često se dešava i puknuće cijevi koje djelatnici Vodovoda svako toliko 
dolaze krpati je su sve instalacije stare i nikakve. Pored objekta koji sam prije navela suprug i 
ja izgradili smo prije dvije godine obiteljsku kuću. Uredno platili sve komunalije, koje nisu u 
malom iznosu, da bi sada nakon završetka radova imali nemogućnost useljenje radi toga što 
ne možemo dobiti priključak vode. Kako se 2016. godina uskoro bliži svome kraju, lijepo Vas 
molim da navedeno uvrstiti u proračun za 2017. godinu. 

Očitovanje predlagatelja: Vodovodna mreža kao infrastrukturna građevina ubraja se u 
komunalne vodne građevine. Prema odredbama članka 23. i 24. Zakona o vodama („Narodne 
Novine“ br. 153/09, 63/11, 130/11, 56/13 i 14/14) određeno je kako su komunalne vodne 
građevine javna dobra u javnoj upotrebi, i u vlasništvu su javnog isporučitelja vodne usluge. 
Javni isporučitelj vodne usluge za predmetno područje je društvo Vodovod Pula d.o.o. za 
javnu vodoopskrbu. Sukladno članku 24. Zakona o vodama, javni isporučitelj vodne usluge 
Vodovod Pula d.o.o. upravlja vodovodnom mrežom, a pod čime se smatraju poslovi 
investitora gradnje vodnih građevina. Slijedom navedenog, s predmetnim zahtjevom potrebno 
je obratiti se nadležnom javnom isporučitelju vodne usluge, društvu Vodovod Pula d.o.o., iz 
Pule , Radićeva 9, kojem smo i sami proslijedili vaš zahtjev, a koje će, u ovisnosti o 
raspoloživim financijskim sredstvima, rekonstrukciju, odnosno izgradnju, predmetne 
vodovodne mreže pokušati uvrstiti u svoje programe za naredna razdoblja. Uz navedeno 
napominjemo i činjenicu da je uvjetima izdanim vam od strane Vodovod Pula d.o.o. u 
postupku ishođenja akta za gradnju vaše obiteljske kuće bilo nedvojbeno utvrđeno da objekt 
koji planirate graditi neće imati mogućnost priključenja na vodovodnu mrežu. 



 

NAZIV SUDIONIKA: Ariana Ferletta  

Prijedlog: Molim naslov da razmotri mogućnost uvrštenja u proračun plinofikacije Lettisove 
ulice napodručju mjesnog odbora Stoja. Navedena ulica nalazi se u obuhvatu UPU Max 
Stoja. 

Očitovanje predlagatelja: U sklopu plinofikacije naselja Stoja prirodnim plinom navedena 
ulica, zbog nezainteresiranosti stanara, nije plinoficirana. Ukoliko postoji zainteresiranost 
potrošača, Plianara Pula spremna je izvesti radove i priključiti buduće korisnike na prirodni 
plin. 

 

NAZIV SUDIONIKA: Klub mladih IDS-a  

Prijedlog: Projekt se zasniva na aktivnom sudjelovanju mladih u politici i donošenju odluka 

te informiranju mladih. Na web platformi provodilo bi se svakodnevno istraživanje potreba i 

želja mladih te bi se, putem anketa, uključilo mlade u proces donošenja odluka. Osim toga, 

platforma bi imala funkciju portala sa zanimljivim vijestima za mlade (učenike, studente, 

zaposlene i nezaposlene) iz različitih područja: zapošljavanje, poduzetništvo, studiranje – 

kako odabrati pravi fakultet, kontakti svih organizacija koje rade s mladima, edukacije, 

zabava i slično. Cilj projekta jest da postoji jedno mjesto gdje mladi mogu pronaći apsolutno 

sve informacije koje su im potrebne te osluškivati njihove probleme i potrebe putem anketa 

i/ili direktnom komunikacijom. 

Ciljevi koji se namjeravaju ostvariti provedbom predloženog projekta/programa (dugoročne 

promjene koje će nastati provedbom programa/projekta) – Prvi cilj projekta jest omogućiti 

mladima brz i lagan pristup svim potrebnim informacijama. Web platforma „Mreža mladih 

Grada Pule“ sadržala bi sve informacije koje mladima mogu trebati te bi se nadopunjavale 

ovisno o dobivenim prijedlozima i željama mladih. Na većini fokus grupa gdje se radilo s 

mladima, jedan od glavnih problema bio je taj što ne postoje sve informacije na jednom 

mjestu, već se nalaze na raznim portalima, web stranicama različitih organizacija, Facebook 

stranicama i ostalim mjestima te je nemoguće popratiti sve navedene izvore u kratkom 

vremenu. Upravo zato, često se čuje kako za određena događanja (edukativna ili zabavna) 

velik broj mladih nije bio informiran te se stoga nije ni odazvao. Kako bi se navedeni problem 

riješio, potrebno je napraviti web portal koji će svakodnevno objavljivati sva događanja u 

Puli i okolici te pružiti sve druge potrebne informacije mladima. Drugi cilj projekta jest da se 

mlade uključi u proces donošenja odluka. Glavni trenutni problem s kojima se Grad Pula 

suočava jest nepovjerenje mladih. Kako bi se uspjelo pridobiti povjerenje mladih, potrebno je 

osluškivati njihove želje i stavove te u konačnici uzet u obzir njihova mišljenja prilikom 

donošenja bilo kakve odluke. Najlakši način jest da se svakodnevno provode javne ankete gdje 

bi mladi mogli glasat, odnosno ispunit anketu, čiji će rezultati biti prezentirani na svakoj 

sjednici Grada Pule prilikom donošenja odluke. Nakon svake sjednice, objavio bi se članak 

na web platformi gdje bi se ukratko informiralo javnost o rezultatima sjednice. Time bi se 

uspješno vratilo povjerenje mladih što bi moglo dovesti do povećanja aktivnog sudjelovanja 

mladih u politici. Dugoročne promjene koje će nastati nakon provedbe projekta jesu veće 



zadovoljstvo mladih, veći broj aktivnih mladih, veći broj mladih političara, više educiranih 

mladih osoba koje će lakše doći do svog zaposlenja te podrška mladih jedinici lokalne 

samouprave. 

Izravni korisnici obuhvaćeni programom/projektom: Nezaposleni i studenti: web platforma 

pružat će sve informacije o mogućnostima usavršavanja, oglasima za posao, 

samozapošljavanja, zabavnom programu te istraživati potrebe kod ove ciljane skupine. Cilj je 

pronaći koje teme je potrebno obradit ili pružit edukaciju iz pojedinog područja koje trenutno 

nije pokriveno u Puli, a koje bi im znatno pomoglo prilikom zapošljavanja (moguće 

uspostavljanje centra za karijere kao zasebnog dijela platforme). Također, sudjelovali bi u 

istraživanju koje bi se provodilo gotovo svakodnevno. 

Zaposleni: zaposlene osobe informirat će se o aktualnim zbivanjima u Puli te će se uključit u 

proces donošenja odluka putem anketa. Osim toga, osluškivat će se njihove potrebe te 

prihvaćati prijedlozi za poboljšanje kvalitete života u Puli. 

Srednjoškolci: ova skupina mladih imat će poseban kutak na web platformi. Glavni problem i 

poteškoća s kojim se susreću jest odabir fakulteta za nastavak školovanja i nerazumijevanje 

stečenih zvanja s mogućnošću zapošljavanja. Upravo zato predviđeno je da im na web 

platformi budu dostupne sve informacije kako bi lakše odabrali svoj put. 

Ostali mladi: web platforma mlade želi motivirati i uključiti u aktivno sudjelovanje prilikom 

donošenja odluka te kontinuirano pratiti njihove potrebe. Također, cilj je pružiti im sve 

potrebne informacije na jednom mjestu. 

Mjerljivi rezultati koji se očekuju po završetku provođenja projekta/programa: 

Rezultat 1: Izrađena je web platforma „Mreža mladih grada Pule“ Rezultat 2: Napravljena je 

baza podataka svih mladih na području Pule. 

Rezultat 3: Rezultati istraživanja putem web platforme objavljeni su na istoj. 

Rezultat 4: Povećana je aktivnost mladih i njihovo aktivno sudjelovanje za barem 20%. 

Rezultat 5: Porasla je kvaliteta života mladih u Puli za barem 15%. 

Broj volontera koji sudjeluju u provedbi projekta/programa: 6 

Opis aktivnosti koje će volonteri provoditi u provedbi projekta/programa: 

Aktivnosti koje će volonteri provoditi u provedbi projekta odnose se na izradu vizualnog 

identiteta, kreiranje web sadržaja, prikupljanje podataka te informiranje javnosti o projektu. 

Na koji će se način izvršiti praćenje i vrednovanje postignuća rezultata projekta/programa: 

Ostvarenje rezultata projekta konstantno će se pratiti. Izradit će se hodogram aktivnosti kojim 

će se pratit ostvaruje li se sve prema planu. Povećanje aktivnosti mladih i njihovo 

zadovoljstvo životom u Puli pratit će se putem anketa. Prilikom istraživanja potreba mladih 

(koje će se izraditi u periodu od svibnja do rujna 2016.) dobit će se uvid u njihovo sadašnje 

zadovoljstvo, a nakon stvaranja web platforme, isto će se pratiti iz mjeseca u mjesec. Cilj je 



da tim mladih ljudi radi na platformi, ažuriraju je s podacima te prate potrebe mladih i vode 

evidenciju provedenih istraživanja koja potom mogu dostaviti Savjetu mladih Grada Pule (ili 

drugom tijelu) ili organizaciji koja se bavi s mladima na razmatranje. U konačnici, upravo bi 

te organizacije mogle riješiti probleme mladih, primjerice prijavom projekta na natječaje iz 

europskih fondova ili poduzimanjem drugih aktivnosti (osmišljavanjem radionica, evenata i 

slično). 

Na koji će se način osigurati održivost projekta/programa nakon isteka financijske podrške 

Grada: 

Održivost projekta može se osigurati putem naplate za digitalno oglašavanje na web platformi 

te prepuštanje platforme udruzi mladih koja bi mogla zaposliti osobu na tom radnom mjestu . 

Ovim putem Klub mladih IDS-a Pule unaprijed zahvaljuje na samom razmatranju 

predstavljene ideje za koju smatramo da bi doprinijela daljnjem razvoju našega grada. 

 

Očitovanje predlagatelja: Zahvaljujemo na vrlo kvalitetnom prijedlogu i promišljanju u cilju 
razvoja grada. Sigurni smo da će predloženi projekt „Web platforma“ uvelike doprinijeti 
rješavanju potreba mladih detektiranih prilikom provedenih analiza koje su prethodile izradi 
prvog strateškog dokumenta za mlade na razini grada Pule - Lokalnog programa za mlade 
Grada Pule. Kako je, kroz analizu doznajemo, jedan od najvećih problema s kojima se mladi 
susreću u Puli upravo neinformiranost  iskazali su potrebu za platformom putem koje će ih se 
na jednom mjestu  informirati o mogućnostima koje im se pružaju u lokalnoj zajednici. 
Upravo stoga smo kroz aktivnosti implementacije Lokalnog programa za mlade predvidjeli 
mjere i zadatke koji se odnose na rješavanje navedenog problema. Iako se informacije 
redovno objavljuju na službenim stranicama Grada, Savjeta mladih te se upućuju i kroz Info 
centar za mlade Pule čija je primarna djelatnost informirati mlade o mogućnostima koje im se 
pružaju kroz privatni, javni i civilni sektor na lokalnoj razini,   uočeno je da disperzija 
informacija zbunjuje mlade te nisu sigurni gdje mogu pristupiti informacijama koje su 
namijenjene isključivo njima. Predloženi projekt u potpunosti odgovara na potrebe mladih te 
Vas ovim putem obavještavam kako ćemo isti uvrstiti u plan za 2017. godinu. 

 

Prijedlog: Klub mladih IDS-a predlaže da se u proračun za 2017. godinu uvrsti izgradnja 
biciklističke infrastrukture koja bi povezivala cijeli grad i okolicu. Izgradnjom biciklističkih 
staza grad može utjecati na povećanje broja noćenja u gradu, a to bi značilo i produljenje 
turističke sezone. Današnji gosti sve više potražuju aktivan odmor, a Pula je pogodna za 
razvitak takvog turizma ponajviše zbog pogodnih klimatskih uvjeta, budući da ima prosječno 
oko 270 sunčanih dana u godini. Realizacijom tog projekta Pula ne bi bila poznata samo po 
bogatoj povijesnoj i kulturnoj baštini, već bi slala sliku u svijet kao grad koji podržava razvoj 
cikloturizma i zdravog načina života. Izgradnjom navedene infrastrukture grad bi mogao 
realizirati različite sportske manifestacije, a dobar primjer toga je realizacija sportske 
manifestacije IRONMAN koja je prošle godine okupila oko 2 000 natjecatelja, te je gradu, ali 
i njezinim građanima pogotovo osobama koje se bave iznajmljivanjem smještaja osigurala 
dodatnu zaradu u postsezoni, a i jako značajnu reklamu u Europi, a i u svijetu. Grad bi 



navedeni projekt mogao financirati putem EU Fondova, a postoji i Strategija razvoja turizma 
u RH do 2020. godine koja predviđa intenzivni razvoj cikloturizma kao jednog od turističkih 
proizvoda s najvećom perspektivom razvoja, a glavna prepreka njegovog razvoja je 
nedostatak upravo biciklističkih staza. Značajno je napomenuti da trenutno u Europi ima oko 
60 milijuna aktivnih biciklista, te da ta brojka iz dana u dan neprekidno raste. Većina 
cikloturista su srednje ili visoko obrazovani, te u prosjeku u odabranoj destinaciji troše oko 
53 eura na dan. Da bi grad pridobio ovakve turiste i da bi razvio ovaj oblik turizma 
neophodna je izgradnja biciklističkih staza jer cikloturistima kod odabira destinacije veoma 
bitna sigurnost, označenost ruta te raznolikost i atraktivnost krajolika. 

Osim razvoja cikloturizma izgradnja ili označavanje biciklističkih staza je veoma bitna i za 
smanjenje emisije CO2. Vožnja samo 25 minuta dnevno biciklom, umjesto automobilom na 
godišnjoj razini može smanjiti emisiju CO2 za 165 kg, a ta brojka se odnosi samo na jedno 
vozilo. Svi znamo da je okoliš danas veoma onečišćen, te da sve zemlje svijeta, a pogotovo EU 
daju poticaje za njegovu zaštitu. Osim što uvođenje biciklističkih staza može smanjiti emisiju 
CO2, realizacija ovog projekta bi omogućila gradu rješenje jednog od značajnih problema, a 
to je nedostatak parkirnih mjesta. Pula broji oko 2 000 parkirnih mjesta, a na području Pule 
ima oko 20 000 registriranih vozila, a u ljetnim mjesecima dolaskom stranih gostiju njihov 
broj se udvostručuje, te zbog tog nedostatka građani, a i turisti nepropisno parkiraju svoja 
vozila, te tako ugrožavaju sigurnost drugih osoba i vozila. Mislimo da realizacijom 
navedenog projekta postepeno bi osvjestili građane, da što više koriste bicikl za odlazak na 
posao ili u grad, a isto tako bi poticali građane na zdrav način života, budući da vožnja 
biciklom pozitivno utječe na opće zdravlje, smanjuje rizik od najčešćih bolesti današnjice kao 
npr. Bolesti krvožilnog sustava, karcinoma, šećerne bolesti, a također pomaže u borbi protiv 
stresa i depresije. Znači izgradnja biciklističkih staza u Puli bila bi odlično rješenje za sve 
njezine stanovnike. S jedne strane grad bi značajno smanjio količinu automobila na gradskim 
prometnicama, a s druge strane velik broj ljudi brže bi a i jeftinije dolazio i odlazio s posla. 
Nije ni čudo što svi veći gradovi u svijetu već odavno posvećuju pažnju stvaranju i korištenju 
mreža biciklističkih staza. Isto tako trebamo naglasiti da na biciklističkim stazama vozači 
bicikla više su zaštićeniji nego na prometnicama, te bi grad uvođenjem biciklističkih staza 
smanjio broj stradalih biciklista za minimalno 20 % godišnje. S toga održivost projekta ne bi 
bila kratkotrajna, već dugoročna. Grad bi realizacijom navedenog bio prepoznatljiv u svijetu 
kao grad koji osim bogate kulturno povijesne baštine, je okrenut na zdrav način života 
dionika kao i destinacije. 

Ciljevi projekta: razvitak cikloturizma, produljenje turističke sezone, osvijestiti sugrađane na 
zdrav način života, smanjiti emisiju CO2, smanjiti broj stradalih biciklista, smanjiti gradsku 
gužvu i buku, smanjiti broj nepropisno parkiranih vozila, razviti imidž grada okrenutom na 
sport i turizam. 

Očitovanje predlagatelja: Grad Pula je već u GUP-u Grada Pule predvidio trase 
biciklističkih ruta, a realizacija istih, kao uostalom i svih drugih investicija, ovisi o gradskim 
proračunskim sredstvima te mogućnosti apliciranja na druge izvore financiranja koji se mogu 
iskoristiti za takve namjene. Naime, s Općinom Medulin krenuli smo  u zajednički projekt 
kako bi se Pješčana uvala spojila sa zaobilaznicom s izgradnjom biciklističke staze te će se u 
narednom periodu projekt zajednički kandidirati na otvorene natječaje. Kod izgradnje velikog 
rotora na državnoj cesti D66 izgrađene su biciklističke staze a na taj projekt nadovezuje se  
projekt proširenja obilaznice koji također obuhvaća izgradnju biciklističke staze. Isto tako, 
prilikom realizacije projekata uređenja/izgradnje prometnica bilo da je riječ o gradskim, 



odnosno županijskim ili državnim, ukoliko prostorne mogućnosti dozvole te se ishoduju 
potrebna odobrenja, biciklističke staze svakako će se realizirati. 

 

Prijedlog: Od postanka gradova uspostavljen je tradicionalni sustav polarnih suprotnosti 
„grad ruralno okruženje“, u kojem je upravo ruralnom okruženju, kojim je gospodario grad kao 
centar moći, po definiciji pripala funkcija proizvodnje hrane. Iako se je i u mnogim gradovima 
kroz povijest znala proizvoditi hrana, ipak je dominirala navedena podjela funkcija. 
Civilizacijskim razvojem postepeno se u nizu aspekata brišu granice između sela i grada, o čemu 
je u nas arhitekt Zdenko Strižić pisao već pedesetih godina prošlog stoljeća. Time se transformira, 
zapravo dolazi u krizu, tradicionalna uloga ruralnog okruženja, koje sve više potpada pod proces 
industrijalizacije proizvodnje hrane i posljedično dominacije trgovaca, sa svim ekološkim, 
zdravstvenim, kulturološkim, ekonomskim, pa i političkim konsekvencama ovisnosti o velikim 

proizvodno-trgovačkim sustavima, kojima je imanentni cilj što veći prinos i profit. Idejni i 
društveni pokreti posljednjih desetljeća u svijetu, a naročito zadnjih godina, značajno se 
mijenjaju te se razvija ideja o urbanom vrtlarenju. Oblici urbanog vrtlarenja dio su povijesti i 
sadašnjosti mnogih gradova, od vrtova koji su u europsko ratno vrijeme egzistencijalno 
pomagali opskrbu stanovništva do aktualnih projekata vrtlarenja koji potiču organski uzgoj i 
brigu za okoliš s jedne strane te povezivanje stanovnika i zajedništvo u susjedstvima i 
kvartovima s druge strane. Riječ je o praksi koja ima svoju ekološku, rekreacijsku, socijalnu i 
ekonomsku funkciju, čak i turističku: u Lisabonu, primjerice, turistička brošura o biološkom 
varijetetu grada uz reprezentativne kraljevske parkove navodi i druge oblike ekološke 
raznolikosti, tako i oblike urbanog vrtlarenja. Društvena korist urbanih, napose društvenih, 
vrtova je nepobitna i višestruka: doprinos lokalnoj samoodrživosti, očuvanje bioraznolikosti, 
doprinos zdravijoj okolini, smanjenje ukupnog i individualnog ekološkog otiska, dostupnost 
zdrave hrane, promocija zdrave prehrane, mjesto odmora, poboljšanje psihofizičkog stanja, 
poticanje fizičke aktivnosti, povezivanje s prirodom, promocija tradicionalnog načina uzgoja 
hrane, razvoj i osnaživanje zajednice i građanske solidarnosti, edukacija, razvitak svijesti o 
ekološkim aspektima, osobni razvoj, terapeutska i rehabilitacijska dimenzija, inkluzija 
marginaliziranih i ranjivih skupina građana i doprinos ljepšoj i bogatijoj slici grada. 

Očitovanje predlagatelja: U cilju stvaranja pretpostavki za realizaciju takve namjene u 
prethodnom je periodu izvršena dorada prostorno planske dokumentacije nakon čega se 
pristupilo i konkretnim aktivnostima kojima je cilj privođenje takvoj namjeni. U tom smislu 
analizirana je prostorno planska dokumentacija, postojeće stanje, izdvojene prihvatljive zone, 
procijenjena potrebna financijska sredstva i ostalo. Analizom Generalnog urbanističkog plana 
Grada Pula izdvojene su sve čestice namjene „Z“ – zaštićene zelene površine na kojima je 
moguće uspostaviti urbane vrtove. Za najpovoljniju lokaciju urbanih vrtova unutar površina 
„Z“ namjene, kao odabir kriterija razmatrani su sljedeći parametri: 

− blizina višestambenih objekata, odnosno potencijalnih korisnika; 

− veličina parcele/a 

− vlasnička struktura (odabrane su k.č. gdje je vlasnik Grad Pula); 

− pristupni putevi; 

− mogućnost priključenja na infrastrukturu (vodovodna mreža); 



− prikupljeni su neslužbeni podaci o mogućim zaprekama na navedenim česticama od 
Odsjeka za upravljanjem imovinom; 

− izvršen je očevid na terenu kako bi se stekao uvid u stvarno stanje na terenu, da se na 
istima već ne vrše aktivnosti opisane pod podnaslovom „Postojeće stanje“; 

− započeto je sa razmatranjem potrebnih sredstava za uspostavu urbanih vrtova; 

− započeto je s izradom dokumentacije potrebne za uspostavu urbanih vrtova. 

 

Sukladno navedenim kriterijima zaključeno je da se uspostava urbanih vrtova potencijalno 
može realizirati na slijedeće četiri lokacije: 

1. zona Kaštanjer 

2. zona Gregovica 

3. zona Šijana 

4. zona Vidikovac. 

Temeljem opisanih kriterija, kao najpovoljnija lokacija za uspostavu urbanih vrtova odabrana 
je zona pod rednim brojem 4. Vidikovac jer je prikladne veličine (cca 7500 m2), nekorištena, 
najpristupačnija ljudima i najbliža naseljima koja imaju velike zgrade -stanove. Provjerene su 
imovinsko pravne zapreke (mogući zakup, ugovor ili bilo koji upisanih teret) te utvrđeno kako 
iste nisu postojale tijekom 2016. godine. 

Lokaciju je minimalno potrebno urediti sljedećom infrastrukturom: 

− određivanje i uređenje postojećeg pristupnog puta kao glavnog pristupa lokaciji; 

− priključak i potrošnja vode; 

− uređenje zajedničkog prostora – mjesto druženja, priručni roštilj, postavljanje 
prijenosnog kemijskog WC-a; 

− ostali sitni inventar (npr. za označavanje polja, izradu zona i sl.) 

R.BR. STAVKA 
SREDSTVA 
GP/kn 

1 priključak vode 50.000,00 

2 potrošnja vode, dio korisnici, dio GP, kišnica, bunari - mogućnosti 12.000,00 

3 
pomoćna kućica ili najam kontejnera sa sanitarnim čvorom (za 
alat  i sl.) 20.000,00 

4 roštilj 3.000,00 

5 godišnji najam ili kupnja, pražnjenje kemijskog WC-a 50.000,00 

6 uređenje postojećeg pristupnog puta (malčanje i /ili krčenje) 5.000,00 

7 ostalo – sitni inventar 10.000,00 

UKUPNO: 150.000,00 

 

 



Obzirom na prikupljene podatke, pristupilo se pripremi potrebne dokumentacije, pri čemu će 
se, kao i u svim drugim aktivnostima koje grad Pula provodi, korištenje planiranih zona za 
uspostavu gradskih urbanih vrtova, omogućiti uz reguliranje formalno pravnih odnosa. 
Realizacija urbanih vrtova u znatnoj mjeri ovisit će o proračunskim mogućnostima u 2017. 
godini, obzirom na procijenjeni potreban iznos sredstava za kvalitetnu uspostavu cijelog 
sustava. U pogledu „samoinicijativnog“ korištenja površina koje su u vlasništvu grada Pule, 
treba istaknuti kako bilo koji oblik (privremenog ili trajnog) raspolaganja zemljištem u 
vlasništvu grada Pule svakako mora biti reguliran nekim od valjanih pravnih akata. 

 

Prijedlog: Klub mladih IDS-a Pule, ovim putem predlaže Gradu Puli atraktivnu i korisnu 
ideju koja bi, na neki način, doprinijela modernizaciji našeg grada. Jedan o ciljeva doprinosa 
navedenoj modernizaciji bio bi i trajno ugostiti danas vrlo popularne tzv. „pametne klupe“. 
Naime, ovaj futuristički proizvod izum je mladog Ivana Mrvoša iz Solina, a zamišljen je na 
način da električnu energiju crpi solarnim napajanjem, te omogućava, putem četiri USB 
priključka postavljenih s bočnih strana, u isto vrijeme punjenje četiri mobilna telefona ili 
tableta s integriranim sučeljem koje automatski prepoznaje vrstu uređaja. Ujedno, klupa 
sadrži cijeli niz senzora koje je moguće očitati s nekim od „pametnih“ uređaja, a to se 
uglavnom odnosi na GPS poziciju klupe, kao što su primjerice očitavanje podataka o lokalnoj 
prognozi, vremenskim prilikama, temperaturi zraka i sl. Ovisno o postavljenoj lokaciji, klupu 
je moguće povezati na neku od Wi-Fi punktova, te ju na taj način aktivno svrstati u jedan od 
sustava koji se nalaze u blizini, omogućivši ne taj način korisnicima istovremeno punjenje 
jednog od mobilnih uređaja i korištenje Wi-Fi mreže s priključkom na Internet na istoj 
lokaciji. 

Tijelo „pametne klupe“ izrađeno je od metala, sjedište je izrađeno od prozirnog pokrova 
visokokvalitetnog PVC materijala otpornog na habanje i eventualni vandalizam ispod kojeg 
su smješteni solarni paneli. U unutrašnjosti tijela klupe, koji gledajući sa strane ima formu 
broja „7“, smješteni su akumulatori koji putem pretvarača spremaju prihvaćenu solarnu 
energiju koja omogućava, pored svega navedenog, i osvjetljenje te iste klupe tijekom noćnih 
sati i pri tome vrši funkciju dekorativne i orijentacijske rasvjete kako same klupe tako i 
okoliša u kojem se ista nalazi. Kvalitete ove multifunkcionalne klupe prvi je u Istri prepoznao 
Grad Poreč i na svoju rivu, ispred zgrade Gradske uprave, u rujnu 2015. postavio prvu 
„pametnu klupu“, a za njim poveli su se još i Buzet i Split uz, naravno, Solin, grad samog 
izumitelja. Obzirom da je naš grad usmjeren ka razvitku turizma pa podredno tomu i napretku 
i poboljšanju uvjeta života i boravka, kako naših sugrađana tako i svih posjetitelja, ekološka 
varijanta ove „pametne klupe“ od velike je važnosti prilikom podizanja i promicanja ekološke 
svijesti mlađih generacija koje će mahom biti korisnici usluga koje ona pruža. U konačnici, 
„pametnu klupu“ u dogovoru s njezinim izumiteljem, moguće je nadograditi kao jedan od 
multifunkcionalnih punktova u kojeg je moguće implementirati cijeli niz podataka i 
informacija koje su vezani uz naš grad, a uvijek će biti na raspolaganju svim njenim 
korisnicima. Najzad, ukoliko Grad Pula prepozna i prihvati ovu nadasve atraktivnu i korisnu 
ideju i u njoj vidi, između ostalog, i dodatnu izvjesnu promociju našeg voljenog grada, koji je 
po svojim povijesnim građevinama uistinu jedinstven i prepoznatljiv u svijetu, tada bi za 
troškove nabave, montaže i transporta „pametne klupe“ bilo potrebno izdvojiti približno 
11.000,00 kuna. Ovim putem Klub mladih IDS-a Pule unaprijed zahvaljuje na samom 
razmatranju predstavljene ideje, za koju drži da bi uvelike pridonijela modernom razvitku 
grada Pule, a koji je nadasve jedan od preduvjeta za buduće bogate turističke destinacije. 

 

 



Očitovanje predlagatelja: Pametne klupe svakako doprinose modernizaciji grada i što je od 
strane Grada već prepoznato pa i konkretizirano s ciljem što skorije uspostave istih. Naime, u 
suradnji s trgovačkim društvom Tržnica d.o.o. i Turističkom zajednicom Pula u planu je za 
sada postavljanje dvije pametne klupe na frekventnim lokacijama koje će moći koristiti kako 
građani grada Pule tako i brojni turisti. U projektnoj prijavi na natječaj Ministarstva turizma 
za uređenje cikloturističke infrastrukture, za koji smo tražili sufinanciranje, također je 
planirano postavljanje pametnih klupa na tri lokacije  (Valsaline, Valkane i Štinjanska placa) 
u sklopu biciklističke rute 308 koja povezuje centar grada sa okolnim prirodnim krajolicima. 
U istom projektu na lokacijama Stoja, Školsko (Lungo mare) i Zlatne stijene uz pametne 
klupe planirano je postavljanje i nadstrešnica za bicike s ugrađenim fotonaponskim panelima 
za proizvodnju energije potrebne za napajanje LED žarulje za osvjetljenje, mobilnih uređaja 
te napajanje akumulatora za električne bicikle. Pametne klupe dio su urbane opreme moderno 
razvijenih gradova kao što je i sama Pula koja iz godine u godinu obogaćuje turističku ponudu 
u gradu, uređuje plaže, gradi infrastrukturu u cilju dodatnog podizanje ljestvice turističke 
atraktivnosti a što sve doprinosi ostvarenju rekordnih turističkih rezultata. 

 

Prijedlog: Kao prijedlog za proračun Grada Pule za 2017. godinu predlažemo da se odvoje 
financijska sredstva za osvjetljavanje pješačkih prijelaza na mjestima za koje se smatra da bi 
jedan ovakav projekt doveo do povećanja sigurnosti pješaka u prometu. Jedan od najčešćih 
uzroka nesreća pješaka su nepostojanje pješačkih prijelaza, postojanje pješačkih prijelaza na 
neadekvatnim mjestima i najvažnije, neosvijetljeni ili loše osvijetljeni pješački prijelazi. 
Prema anketama provedenima u 18 europskih zemalja, broj poginulih na milijun stanovnika, 
na pješačkim prijelazima, u Hrvatskoj je 28 dok je primjerice u Sloveniji 18 a u Italiji 13. 
Dakle naš prijedlog je upućen isključivo zbog veće sigurnosti pješaka u Gradu Puli. Koncept 
koji se najčešće koristi i koji je ekonomski najisplativiji jest sljedeći. Građani će pomoću 
jednog gumba moći upaliti svijetlo na rasvjeti gdje će biti solarne ćelije i led svjetla što će 
navesti vozača na to da vide da se na pješačkom prijelazu nešto događa i da dolazi pješak a 
ne da samo rutinski prolazi kao u slučaju kada pješaka nema. 

Očitovanje predlagatelja: Zahvaljujemo na prijedlogu koji je uzet u razmatranje te će se 
nastavno na procjenu tehničkih mogućnosti primjene takvih rješenja i sukladno financijskim 
sredstvima za realizaciju istoga definirati daljnje aktivnosti po tom pitanju.  

 

Prijedlog: Ovim putem predlažemo uvođenje odnosno zamjenu postojećih rasvjetnih tijela 
novim LED svjetiljkama kako bi omogućili veću zaštitu okoliša ali i uštedu proračunskih 
sredstava koji se troše na trenutna rasvjeta tijela. Jedan od važnijih aspekata kada govorimo 
o gospodarenju javnom rasvjetom je briga o potrošnji koja podrazumijeva potrošnju 
električne energije, trošak redovnog održavanja, trošak modernizacije postojeće 
infrastrukture te izgradnja nove javne rasvjete na područjima za koje se smatra da je to 
potrebno. Kako bi javna rasvjeta bila učinkovita i štedljiva, potrebni su: iskorištavanje 
učinkovitih izvora svjetla dobivenih naprednom tehnologijom, minimalni utjecaj na okoliš, 
odnosno upotreba učinkovitih svjetiljki kako bi se izbjeglo svjetlosno zagađenje, energetska 
učinkovitost (smanjenje troškova pogona sustava i emisija onečišćujućih tvari u okoliš), 
projektiranje javne rasvjete u skladu s normama, učinkovito upravljanje javnom rasvjetom, 
praćenje troškova i potrošnje javne rasvjete (katastar svjetiljki, odabir tarifnog modela), 
redovito održavanje. Također postoji i mogućnost reguliranja javne rasvjete u pojedinim 
vremenskim razdobljima te se na taj način može uštedjeti i do 50% energije, a sustavom 
daljinskog upravljanja i nadzora mogu se smanjiti troškovi održavanja. Također vrlo je bitno 
napomenuti da se sredstava kojima se plaća uvođenje ovakvog načina javne rasvjete plaća iz 



uštede koja je stvorena novim rasvjetnim tijelima tako da se ne opterećuje proračun novim 
financijskim izdacima te se kroz EU Fondove i/ili poticaje ministarstva može smanjiti početna 
novčana vrijednost koja je potrebna da se izdvoji iz proračuna. 

Očitovanje predlagatelja: Po pitanju zamjene postojeće rasvjete s LED rasvjetom Grad Pula 
je već pokrenuo određene aktivnosti - naručena i izrađena kompletna analiza stanja javne 
rasvjete na području grada Pule kao temelj za pokretanje konkretnih aktivnosti koje će se 
realizirati po fazama, sukladno prioritetnim područjima, s obzirom da je riječ o velikom  
zahvatu koji iziskuje značajna financijska sredstva. 

 

Prijedlog:  Projekt „Šaptači mladima“ temelji se na osnaživanju mladih u ranijoj dobi, 
njihovom aktivnom uključivanju u donošenje odluka te educiranju o njihovim mogućnostima 
utjecaja na zbivanja u Gradu Puli. Glavni dionici projekta jesu srednjoškolci i njihovi 
profesori. Kako bi se povećao broj aktivnih mladih u procesu donošenja odluka, smatra se 
kako je najbolje educirat ih u tom području na vrijeme, odnosno prije navršene osamnaeste 
godine. Mladi danas ne znaju koje su njihove mogućnosti utjecaja i sudjelovanja u aktivnom 
političkom životu. Upravo zbog neznanja, nekolicina njih ima averziju prema politici i 
uključivanjem u proces donošenja odluke. Jednostavan način kako se ovaj problem može 
riješiti jest da se u suradnji sa srednjim školama iz Pule napravi plan i program rada koji će 
obuhvatit učenike trećih i četvrtih razreda, a njihovi profesori bili bi koordinatori, odnosno 
šaptači mladima. Cilj projekta jest obuhvatiti sljedeće srednje škole: gimnaziju, ekonomsku, 
medicinsku, tehničku te Školu za turizam, ugostiteljstvo i trgovinu. Budući da bi u projektu 
sudjelovali treći i četvrti razredi, ukupno bi bilo uključeno 40 razreda, a svaki razred ili svaka 
generacija dobila bi svog profesora koji bi koordinirao aktivnostima. Jednom tjedno 
(primjerice na satu razrednika) raspravljali bi o problemima mladih i njihovim potrebama te 
zajedno pronalazili rješenja koja bi potom predstavili gradonačelniku ili dali na razmatranje 
Savjetu mladih Grada Pule. U konačnici, dva puta godišnje okupili bi se svi predstavnici 
učenika/razreda te bi se sastali s gradonačelnikom Grada Pule koji bi saslušao njihove ideje i 
probleme, a potom ih proslijedio nadležnom tijelu na razmatranje kako bi se pronašlo 
rješenje i/ili započelo s konkretnim uvođenjem promjena u društvu. Na ovaj način mladi bi 
shvatili kako se njih zaista sluša te da Grad osluškuje njihove potrebe. Samim time porastao 
bi broj aktivnih mladih iz godine u godinu te bi se ojačalo njihovo samopouzdanje, 
prezentacijske i ostale vještine na kojima bi radili s profesorima. Krajnji rezultati bio bi da je 
dobiven veliki broj mladih osamnaestogodišnjaka koji su spremni samostalno i razumno 
donijeti odluku na izborima, imaju znanje o tome kako funkcionira Grad te se mogu aktivno 
uključiti u politiku i utjecati na druge mlade svojim dobrim primjerom. Ciljevi koji se 
namjeravaju ostvariti provedbom predloženog projekta/programa (dugoročne 
promjene koje će nastati provedbom programa/projekta) – Prvi cilj projekta jest poticat 
aktivno sudjelovanje mladih u politici i donošenju odluka. Većinom se pod „mlade“ 
podrazumijevaju oni „stariji mladi“ koji nisu u srednjim školama jer su zapravo ti mladi 
jedini aktivni. Srednjoškolce se više povezuje s izlascima, ludovanjem i neozbiljnošću, no to ne 
bi trebalo biti tako. Mladi srednjoškolci itekako su bitna karika za razvoj Grada Pule. Oni su 
kreativni, puni ideja, lakše dođu do rješenja i što je najvažnije – imaju puno slobodnog 
vremena! Mlade treba samo potaknuti i pokazati im kako su oni važni te će se vrlo brzo 
aktivirati. Kako bi imali više aktivnih i sposobnih mladih u dvadesetim godinama, potrebno je 



naučit ih o njihovim mogućnostima u ranijoj dobi. Drugi cilj jest educirati mlade o 
funkcioniranju Grada Pule, procesu donošenja odluka i prezentacijskim vještinama. 
Edukaciju bi vodili profesori putem neformalnog razgovora s njima i radionica. Naučilo bi se 
mlade kako da raspoznaju i dođu do zaista bitnih problema koji se tiču svih mladih te kako 
osmislit idealno rješenje. Uz to, naučili bi prezentirati javno svoje projekte/ideje, koje bi 
izlagali pred tijelima Grada Pule ili u sklopu pojedinih konferencija i slično. Dva puta 
godišnje (jednom u polugodištu), predstavnici svih uključenih razreda, sastali bi se s 
gradonačelnikom gdje bi otvoreno razgovarali o trenutnim problemima i predlagali što se 
može učiniti po tom pitanju. Velika je važnost da zaista gradonačelnik bude prisutan na tim 
sastancima kako bi se pokazala važnost mladih i kako bi im unio povjerenje. Na ovaj način, 
ne samo da se dobije educirani mladi kadar, već se smanjuje jaz među mladima i starijima u 
procesu donošenja odluka. Treći cilj jest podići razinu zadovoljstva mladih te raditi za 
njihovu dobrobit kako bi se smanjio odljev mozgova. Najbolji način za rješavanje ovog 
velikog problema jest osluškivati njihove potrebe i poduzimati korake za rješavanje istih. Sve 
to postiglo bi se radom s mladim srednjoškolcima u sklopu redovne ili izvanredne nastave. 
Dugoročne promjene koje će nastati nakon provedbe projekta jesu veće zadovoljstvo mladih, 
veći broj aktivnih mladih, veći broj mladih političara, više educiranih mladih osoba koji znaju 
kako funkcionira ustrojstvo Grada te ono najvažnije – jačanje povjerenja mladih!  

 

Očitovanje predlagatelja: Projekt „Šaptači mladima“ koji se temelji  na osnaživanju mladih 
u ranijoj dobi, njihovom aktivnom uključivanju u donošenje odluka te educiranju o njihovim 
mogućnostima utjecaja na zbivanja u Gradu Puli,  projekt je od iznimne važnosti te je vrlo 
sličan gradskom projektu “Sastanci s donositeljima odluka”. Jedan od problema prilikom 
realizacije postojećeg ali i predloženog  projekta jest da Grad (u čijoj nadležnosti nisu srednje 
škole) ne može utjecati na plan i program srednjih škola. Također, i nezainteresiranost 
pojedinih profesora za dodatnim aktivnostima. Sve navedeno nije razlog za odustajanjem od 
realizacije predloženog projekta nego poticaj za daljnje kreiranje okruženje za aktivno 
sudjelovanje mladih u društvu. Grad Pula će učiniti sve što je u našoj nadležnosti kako bi 
mladima osigurali perspektivnu budućnost i stvorili preduvjete za što kvalitetniji osobni i 
profesionalni razvoj. 

 

Prijedlog: Klub mladih IDS-a Pule ovim putem predlaže Gradu Puli, kao gradu usmjerenom 
na turizam jednostavnu i vrlo korisnu ideju za večernje izlaske. Pula je grad koji već 
godinama njeguje tradiciju filmskog festivala, započetu još davne 1953. godine. Kroz godine, 
Pula je bila jedan od nekoliko gradova u državi sa velikim brojem kino dvorana u odnosu na 
broj stanovnika. Budući da je u Puli preostala samo jedna kino dvorana, ideja je napraviti 
kino na otvorenom. Dvije su mogućnosti: 
1. Drive-in kino po uzoru na američka kina na otvorenom gdje se filmovi mogu gledati iz 
udobnosti vlastitog automobila 
2. Kino pod zvijezdama – po uzoru na projekcije koje se prikazuju za vrijeme trajanja Pula 
Film Festivala u Areni i na Kaštelu u večernjim satima. 



Filmovi se projiciraju na velikom filmskom platnu, a auditivni doživljaj se povećava zbog 
mogućnosti projekcije zvuka preko određene radio frekvencije u automobilima. Projekcije bi 
se mogle pratiti i sa obližnje tratine , za posjetitelje koji žele doći pješice jer je ozvučenje 
prilagođeno otvorenim prostorima. Ujedno, postoji mogućnost postavljanja sponzorskih 
automobila za gledanje filmova. Projekcije bi trebale biti besplatne jer bi pridonosile 
kulturno-zabavnoj ponudi grada. U ponudi, uz svaku projekciju, bi trebalo imati veliki izbor 
hrane i pića (fast food, slastičarna,...) te je potrebno osigurati kemijski toalet. Grad Pula bi 
trebao utvrditi potencijalnu lokaciju, kao što su Marsovo polje, Muzil, parking Karla Rojca,... 
Filmovi se projiciraju na velikom filmskom platnu koji se nalazi na teglenici na moru i 
gledaju se sa plaže. Budući da u Puli ima velik broj lijepih plaža, na koje bi se mogle 
postaviti ležaljke, stolice, dekice i iznajmljivati, lokacija bi se mogla povremeno mjenjati. U 
večernjim satima, na plažama nema nikakvih događanja ni ljudi pa bi ovaj projekt kao 
rezultat dao nove lokacije za okupljanje mladih, turista, ljudi željnih izlazaka na otvoreno. 
Realizacijom ovog projekta, grad Pula bi se svrstao među velike gradove u svijetu, između 
kojih je i Zagreb, gdje su drive –in kina dio svakodnevice i vrlo posjećena mjesta za izlaske. 
Isto tako, bio bi to veliki korak u očuvanja tradicije grada Pule kao filmskoga grada. 
 

Očitovanje predlagatelja: Tijekom prošle godine, Pula Film Festival u suradnji sa Pula 
parkingom d.o.o., razmotrio je mogućnosti otvaranja Drive in kina na području Mandrača i 
tom prilikom napravio  elaborat i kalkulaciju, koje dostavljamo u prilogu. Druga moguća i 
veća potencijalna lokacija bila je Marsovo polje. Činjenica je da se radi o velikom trošku te je 
uzeto u obzir da se festivalski „veliki“ projektor koristiti van samog festivala, osim toga 
razmotrila se i mogućnost kupnje  platna na zrak koje bi eliminiralo trošak  montaže velikog 
festivalskog platna. Kino na otvorenom ili na moru kompleksan je prijedlog; uvala mora biti 
zaštićena i duboka zbog vjetra koje utječe na platno ali i na zvuk te je potrebno osigurati 
objekt za projektor i cijeli set DCP projektora sa odgovarajućom opremom, kao i detaljna 
razrada montaže/demontaže platna, pozicije zvučnika (zbog kašnjenja zvuka).  Osim područja 
Mandrač izvršena je analiza  mogućnosti Gortanove uvale.  Kako se u oba slučaja radilo o 
velikim troškovima realizacija je odgođena no kreiran je i realiziran novi projekt -   „Film na 
šugamanu“  u sklopu kojeg su se  prikazali filmovi na Fratarskom otoku. Drive in kino projekt 
je kojeg planiramo realizirati te smo u potrazi  za isplativijim rješenjima, sponzorima,  
razmatramo razne mogućnosti s ciljem stvaranja novih kulturnih sadržaja.  

 

Prijedlog: Obraćamo se sa prijedlogom proširenja, odnosno povećanja pokrivenosti grada 
besplatnim pristupom Internetu, popularnim Pula Free Air-om. Naime, obzirom da danas 
živimo u doba Interneta i visokih tehnologija, te se njima koristimo u gotovo svakom trenutku, 
osobito kada smo u pokretu, nevažno da li se radi o privatnim ili poslovnim potrebama, smatramo 
da važnost dostupnosti Internetske veze građanima nikako nije beznačajan faktor. Obzirom da 
upravo Grad Pula u mnogim stvarima prednjači u odnosu na druge lokalne jedinice, smatramo 
da bi bilo itekako vrijedno i uzorno kada bi došla u poziciju da prednjači i po dostupnosti 
besplatnog Interneta. Naime, iako je postojeći projekt Pula Free Air svakako hvalevrijedan, 
činjenica je da postoji niz nedostataka u njegovom svakodnevnom korištenju. Konkretno, 
signal bežične mreže je prilično slab i nestabilan, osobito na rubnim područjima koje 
odašiljači pokrivaju, te odašilje signal na relativno malu površinu što znači da nije dostupan 
niti svim kvartovima koji gravitiraju samom centru grada, a upravo su ti kvartovi najčešće 
lokacije (uz uži centar) i u slučaju kretanja turista u našem gradu koji koriste mobilnu 
tehnologiju za snalaženje i informiranje. Ovim putem predlažemo da se pokušaju iznaći 
sredstva za ulaganje u postojeću ili nabavku dijelova nove infrastrukture kako bi se pokušao 



pojačati signal postojećeg funkcionalnog mrežnog pojasa da bi unaprijedili eventualnu brzinu 
prijenosa podataka, ali i stabilnost konekcije. Ukoliko bi za to postojala mogućnost, osobito 
financijska, predlažemo (uz pojačanje signala) i postepeno povećavanje pokrivenosti grada 
besplatnom i kvalitetnom Internetskom vezom (Monte Zaro, Šijana, Gregovica…). Iako smo 
svjesni limitiranih financijskih mogućnosti i redoslijeda prioriteta, smatramo da bi ovakav 
zahvat i ulaganje predstavljao veliki korak unaprijed za Pulu, kako sa strane povećanja 
produktivnosti i upotrebe u turizmu, tako i sa strane zadovoljenja potreba naših građana, 
osobito mlađe životne dobi. 

Očitovanje predlagatelja: U proračunu za 2017. godinu planiran je iznos od 40.000,00 kn 
koji će se iskoristiti za održavanje i poboljšavanje postojeće bežične mreže. Mreža 
PulaFreeAir je zamišljena kao mreža koja će pokrivati otvorena područja na kojima boravi 
veći broj ljudi, a to je, prije svega, centar grada, Giardini te tržnica. Mreža je, uz suradnju s 
Carnetom, aktivna i uz osnovne škole te fakultete, a pokriva i područje trga uz MO Štinjan. 
Pokriveni su i Park kralja Petra Krešimira te Titov park. Antene se nalaze i na Carinskom gatu 
te pokrivaju područje prema Titovom parku i dalje prema Rivi. U nekoliko mjesnih odbora 
(MO Vidikovac, MO Veruda, MO Sv. Polikarp Sisplac, MO Monte Zaro, MO Arena, MO 
Monvidal) omogućen je WiFi unutar prostorija mjesnog odbora.  Također, servisirali smo svu 
opremu tako da je bilo puno manje prekida u radu. Za 2017. godinu planiramo sklopiti ugovor 
o održavanju kako bi rad mreže bio stabilniji i s manje problema. 

 

NAZIV SUDIONIKA: HNS podružnica Pula, Trg I. Istars ke brigade 10 

Prijedlog: Zbog smanjene preglednosti i veće sigurnosti u prometu predlaže se postavljanje 
prometnih ogledala za sigurno uključivanje u promet na Šišansku cestu iz sporednih ulica 
Busoler, na dijelu preko puta park šume Busoler. Na istoj lokaciji, preko puta autobusne 
stanice nedostaje rasvjetno tijelo te se isto predlaže postaviti.  

Izlaz Mohorovičićeve ulice koji je donedavno bio vezan na santoriovo ulicu, a sada je 
zatvoren, predlažemo da se ponovno otvori na način da taj dio Mohorovičićeve ulice bude 
jednosmjeran u pravcu Santoriove ulice sa obveznim skretanjem udesno, čime bi izbjegli 
ujecaj na promet santoriove ulice, a i rasteretili cijelo naselje. Razlog takovoj promjeni je 
prometni kolaps koji nastaje na trenutnim izlazima vezanim na Barbalićevu ulicu, gdje 
istovremeno ljudi dolaze u željezariju Ferro, mesnicu Libero i vrtić u Barbalićevoj 3, dok 
stanari iz svih zgrada u Šišanskom naselju pokušavaju izaći istim putem. 

Park u Šišanskom naselju je rekonstruiran prije nekih pet godina, no uz nedostatke. Stoga, 
predlažemo manji zahvat koji bi puno značio roditeljima, upravo zbog povećanog opsega 
prometa koji je objašnjen u prijašnjem prijedlogu. Drvena ograda parka bi trebala biti 
proširena/postavljena do ceste (slika u prilogu), do rubnog dijela parka. naime, djeca se često 
igraju pored neograđenog djela ceste, što ih izlaže opasnostima od strane prometne ceste.  

Na križanju Japodske ulice i ulice Rimske Centurijacije potrebno je postaviti pet do deset 
sprava za vježbanje, kakvih možemo vidjeti na Valdebeku ili u Pješčanoj uvali. Ista se mogu 
postaviti ili u nastavku parka za djecu koji je  nedavno postavljen (dijelu koji se povlači 
prema zaobilaznici) ili u sklopu parkinga kojim se koristi restoran Elpulari. Deset sprava se 
može postaviti u 25-50 m2, stoga prostor ne bi trebao predstavljati problem, a taj dio grada 
je pun mladih roditelja koji se koriste novim parkom i zainteresirani su za trening dok imaju 
djecu na vidokrugu, te se može ustvrditi da bi se sprave koristile kroz cijelu godinu. 

U naselju Nova Veruda u Rohregerovoj ulici pored dječjeg igrališta predlažemo da se postavi 
špina za vodu pored igrališta. 



Također predlažemo postavljanje toaleta za pse za početak kao probni projekt u naselju Nova 
Veruda (već su predlagali ispred MO 2014.) gdje bi vlasnici mogli dovoditi pse prilikom 
izvođenja u šetnju, a što bi znatno doprinijelo očuvanju higijena grada.  

Očitovanje predlagatelja: Zahvaljujemo na prijedlogu po pitanju kojemu su se već poduzele 
aktivnosti postave više ogledala na području Busolera u svrhu povećanja sigurnosti 
prometovanja. Nadalje, izrađena je projektna dokumentacija te je u tijeku postupak 
ishodovanja građevinske dozvole za rasvjetu na autobusnom stajalištu Busoler.   

Projektom rekonstrukcije Santoriove ulice i izgradnjom kružnog toka na raskrižju Santoriove i 
Barbalićeve ulice uvelike je poboljšana protočnost i sigurnost prometa u tom dijelu grada. 
Izlaskom iz kružnog toka u smjeru Barbalićeve ulice, te ulaz/izlaz iz Barbalićeve u 
Mohorovičićevu ulicu stanovnicima je osigurano daleko sigurnije prometovanje s obzirom da 
je riječ o sporednoj cesti, za razliku od prijašnjeg slobodnog izlaska iz Mohorovičićeve ulice 
na glavnu Santoriovu ulicu. Iz Mohorovićeve ulice postoje tri izlaza na Barbalićevu ulicu, a 
obzirom je riječ o sporednim cestama vozači su dužni prilagoditi brzinu vožnje, poštivati 
prometnu signalizaciju i ne smiju se zaustavljati/parkirati na mjestima gdje to nije dozvoljeno. 
Naime, navedene prometnice služe  isključivo za mirujući promet i kretanje unutar naselja za 
stanare. Prometni radari grada Pule pojačano će obilaziti lokaciju i djelovati sukladno svojim 
ovlastima prema nepropisno parkiranim automobilima i na taj način utjecali i na samu 
protočnost prometa.  

Od 1. siječnja ove godine upravljanje dječjim igralištima u nadležnosti je Castrum Pula 97 
d.o.o. koji će, nastavno na nalog, pristupiti poduzimanju aktivnosti kako bi se dječje igralište 
dodatno osiguralo. 

Zahvaljujemo na prijedlogu međutim lokacija (usred naselja) za postavu traženih sadržaja 
ocjenjuje se neprimjerenom obzirom nije sportsko rekreacijska zona. 

Prijedlog ugradnja javne špine u Rohregerovoj ulici na Novoj Verudi razmotren je i uvršten u 
plan Malih komunalnih akcija, te će se isto realizirati sukladno raspoložim sredstvima i u 
odnosu na ostale planirane aktivnosti predviđene za realizaciju u sklopu Malih komunalnih 
akcija u tamošnjem mjesnom odboru.  

Zahvaljujemo na prijedlogu koji se, kao i svi ostali prijedlozi po pitanju dodanih sadržaja za 
pse, razmatraju i definiraju u sklopu kampanje Pula pet plus koju je Grad Pula pokrenuo 
prošle godine s ciljem razvijanja i podizanja razine svijesti vlasnika kućnih ljubimaca, 
posebice vlasnika pasa te kako bi kućnim ljubimcima, njihovim vlasnicima, ali i cijeloj 
zajednici omogućili kvalitetan suživot u gradu. 

 
Koordinator savjetovanja: Leonard Poropat 

30. siječnja 2017. 

 

 


